
PROTOKÓŁ NR XLIII/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 30 czerwca 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 40

Nieobecni  radni:  Wolski  Krzysztof,  Wolter  Marian,  Halina Kwiatkowska,  Mirosław Kłosiński, 
Tomasz Mielcarek

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XLIII sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie, Witam 
wszystkich  przybyłych,  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdzam  prawomocność  obrad. 
Przechodzimy do przedstawienia porządku sesji. Kto z Państwa radnych chciałby coś wnieść do 
porządku? Pani Burmistrz? 
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).

Pani Burmistrz –  nie mam dodatkowych
PORZĄDEK OBRAD

 XLIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 
zwołanej na środę 30 czerwca 2010 roku na godzinę 16 30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

1 Sprawy regulaminowe: 
1. otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
2. przedstawienie porządku sesji
3. przyjęcie protokołu z posiedzenia:

- XLII/2010 27 maja 2010 roku
I.I. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
2 Informacje:
a)a) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

II.II. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. przystąpienia  Gminy  do  Stowarzyszenia  pod  nazwą  „Zachodniopomorska  Sieć 
Teleinformatyczna” – druk nr 1 
2. zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 2
3. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 3
4. zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 
Węgorzyno – druk nr 4
5. zaciągnięcia  pożyczki z  Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie wyprzedzające 
finansowanie programów i projektów współfinansowanych za budżetu Unii Europejskiej – 
druk nr 5 
6. w sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  sposobu  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie 
należności pieniężnych mający charakter cywilno prawny, przypadający Gminie Węgorzyno i 
jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania 
organu lub osób uprawionych do udzielania tych ulg – druk nr 6
7. zmiany uchwały Nr XL/469/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 25 marca 2010 
roku  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  wydatków 
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inwestycyjnych  na  zadanie  „  Rozbudowa  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  przebudową 
przepompowni w ulicy Runowskiej w Węgorzynie” – druk nr 7
8. określenia  zakresu  i  formy  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  ,  informacji  o 
przebiegu  wykonania  planu  finansowego  przez  samorządowe  instytucje  kultury  oraz 
informacje o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze danego roku 
budżetowego – druk nr 8 
9. trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  Gminy  Węgorzyno  (projekt  zostanie 
przedstawiony na komisji) – druk nr 9
10.uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych oraz zasad ich zarządu na 
terenie Gminy Węgorzyno – druk nr 10
11.wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Powiatu Łobeskiego nieruchomości 
zajętych pod drogi publiczne – druk nr 11
12.wyrażenia zgody na nieodpłatne  nabycie nieruchomości od Skarbu Państwa – Agencji  
Nieruchomości Rolnych – druk nr 12
13.wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  udziału  do  1/3  części  w 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 76/2 położonej w obrębie 
Brzeźniak – druk nr 13 
14.wyrażenia  zgody  na  odpłatne  nabycie  od  osoby  fizycznej  nieruchomości  w  postaci 
budynku  po  byłym  sklepie  oraz  rozwiązania  wieczystego  użytkowania  w   miejscowości 
Brzeźniak – druk nr 14 
15.wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat os Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości 
Rolnych nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno – druk nr 15 
16.przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Węgorzyno na lata 2009 – 2013 z perspektywą do 2032 r. – druk nr 16 
17.zmiany uchwały nr XXX/319/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 7 kwietnia 2009 
roku  aktualizacji  uchwalonego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i 
urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Węgorzyno – druk nr 17 
18.określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z  organizacjami  pozarządowymi  i 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o  
wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji – druk nr 18
19.postawienia w Węgorzynie pamiątkowego obelisku  – druk nr 19
20.zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Węgorzynko – druk nr 20 
21.zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Wiewiecko (Ginawa) – druk nr 21

III.III. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

IV.IV. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
V.V. Wolne wnioski i komunikaty
VI.VI. Zakończenie obrad
Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji czy ktoś z 
Państwa ma jakieś uwagi do protokołu z sesji XLII? nie widzę. kto jest za przyjęciem protokołu z 
tamtego posiedzenie proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się -2
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu interpelacje, wnioski i zapytania 
radnych bardzo proszę Państwa radnych o zabieranie głosu, radny Hlib proszę
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Radny Hlib – przerwa przed wakacyjna więc pakiet  długi 11 czerwca mieliśmy dość mocną 
wichurę tutaj na powiecie i chciałbym się dowiedzieć czy jest jakieś podsumowanie strat także 
trochę drzew po wywracanych, słupów ale chciałbym coś szerzej na ten temat po tej wichurze 
chciałbym zawnioskować chyba do pracownika Urzędu  aby sprawdził temat drzew szczególnie 
przy drogach te rejony droga Zwierzynek, Mieszewo i Siedlice, Sułkowo tam z przed roku moja 
interpelacja chyba o wycinki niektóre tam były podkrzesane ale jeszcze po tej wichurze to jeszcze 
bardziej  się  po  przechylały.  Temat  numer  trzy  to  wykonano  kilka  tygodni  temu  wykoszenie 
poboczy przy drogach różnej maści jednak mam uwagę do tego koszenia ale same te pobocza 
ładnie wygląda jednak prosiłbym o zwrócenie uwagi dotyczącej skrzyżowań po prostu stojąc na 
skrzyżowaniu nie widać jest ten metr wykoszenia przykładem jest skrzyżowanie drogi Lesięcin i  
Kraśnik z drogą 151 czyli Łobez – Węgorzyno jest wykoszona trawa PKP przy przejeździe gdzie 
w zeszłym roku zginęła Pani pod kołami pociągu w Węgorzynie jest to fragment wykoszony 
tylko tam widzę, że temat nie jest skończony ponieważ ani to estetyki ani przemyślenia. Kilka  
krotnie już wnioskowałem o kruszywie dla Sielska z dróg powiatowych wiem, że Pan Biernacki 
obiecywał przy pracach Węgorzyno – Runowo jednak zauważyłem, że tam u nich na tym placu 
składowym uzyskali troszeczkę materiału który jest z drogi z Łobza  z ulicy Kościuszki leży to na  
pasach i jest pogoda tak jak jest i może uda się to szybciej załatwić niże tematem Runowa. Na 
drodze  pomiędzy  Mielnem  a  Sielskiem  prawdopodobnie  młodzież  jest  kilka  znaków 
zdewastowanych i są pomalowane sprejami i wygląda to nie estetycznie i bym prosił o interwencję  
w Zarządzie Dróg Powiatowych. Skończył się już rok szkolny i nie chciałbym być tutaj czepliwy 
ale do tej pory nie dostaliśmy przygotowania do roku szkolnego może w tym roku na wakacje  
może coś zobaczymy jakieś podsumowanie tutaj też prosiłbym o zwrócenie uwagi na temat tak 
zwanych euro sierot problem który jest i być może się jeszcze rozrasta z każdym rokiem. Przed 
dwoma miesiącami dostaliśmy w materiałach na sesję temat umorzeń z podatku tam były jakieś 
błędy  i  nieścisłości  temat  miał  powrócić  i  nie  powrócił.  Temat  kolejny  w  Dobrej  rodzi  się 
koncepcja  wykorzystania  torowiska  po  dawnej  wąskotorówce  jako  szlak  turystyczny  czy 
rowerowy tego typu spraw a wąskotorówka jeździła również po naszej gminie więc przejeżdżała 
przez Mieszewo, Zwierzynek, Sielsko i chciałbym prosić o jakieś zainteresowanie tematem może 
jakieś  zainteresowanie porozumienie czy pozyskiwanie funduszy czy zrobienie tego bo naprawdę 
można to odtworzyć. Chciałbym dopytać o lampy w PKP w Mieszewie żeby to było już na tą 
jesień żeby te dzieci  nie  chodziły  do szkoły  po ciemku. Utkną w Urzędzie  pracy  projekt  na 
niektórych pracowników u nas w Mieszewie mamy Panie która nie czarujmy się do koszenie traw 
i tego typu ciężkich prac nie zbyt to ale jest złożony projekt na młodego chłopaka który jest  
sprawdzony i prosiłbym o interwencję czy mógłbym to jakoś przyspieszyć. Chciałbym się zapytać 
bo minęło już półrocze jak nasze dziecko chrzestne tak zwany Skwerek za którego poręczyliśmy 
czy mamy się obawiać o ich działalność czy nie. Również chciałbym zapytać o temat poruszany 
dwie sesje temu Pana dłużnika który zobowiązał się do uregulowania pewnych długów i tematów 
temat nie powrócił w formie skargi na sesję ale czy są jakieś czy daliśmy się nabrać czy faktycznie 
jakoś  to  poszło  do  przodu.  Przystanek  w  Mieszewie  ponad  rok  czasu  jest  problem  z 
zamontowaniem  pleksy  czegokolwiek  ale  raczej  pleksy  bo  była  tam  blacha  ale  niestety  się 
zniszczyła i  wygląda to niezbyt estetycznie i  prosiłbym o jakieś  zlecenie.  Ostatni  temat plaża  
przejęta  w Mieszewie jest  wysypany piasek i  czy ktoś z gminy ma to rozpracować? i  kwestia 
koszenia czy to leży w kwestii  sołectwa i zaczął się już sezon nad jeziorami i prosilibyśmy o  
postawienie jakiegoś dużego pojemnika na śmieci żeby tego po prostu nie nosić na sołectwo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto z państwa radnych czaiłby jeszcze zabrać głos? 
radny Kaliciński bardzo proszę

Radny Kaliciński – mieszkańcy na ulicy Kolejowej w Runowie Pomorskim przy bloku nr 6 
zwrócili się z prośbą aby im usunąć drzewa przy drodze i one były już zgłaszane i komisja nie  
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wyraziła  zgody  na  ich  usunięcie  a  teraz  widać  jak  one  utrudniają  gałęzie  po ostatniej  trąbie  
powietrznej po prostu się boją a w Łobzie drzewa po przewracały się na domy a tutaj korony 
drzew  wyrazicie  wchodzą  już  na  dach.  Druga  sprawa  Pan  się  zwrócił  do  mnie  działki 
naprzeciwko Pana Piekarzewicza między ich działką a działką kolejową tam gdzie rośnie brzoza i 
tam gałęzie wchodzą w sieć elektryczną, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto z państwa radnych? radny Cierpisz proszę

Radny Cierpisz – ja  chciałbym aby służba drogowa w Trzebawiu na skrzyżowaniu jadąc na 
przeciwko kościoła tam jest taki wielki kamień który to już spowodował będąc tam po wyżej  
nawierzchni kilka kraks ostatnio Pani jechała i dwa samochody się mijały i cały bok i podbicie to 
jest jedna sprawa w Trzebawiu a druga sprawa o ustanowienie, zamocowanie tego zwalniacza w 
miejscowości Podlipce tam już kilka krotnie się zwracali i nie wiem jaka jest tam odpowiedź ale 
poproszę tam o interwencję, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński –  na  ostatniej  sesji  w imieniu  Pana z  rady osiedlowej  prosiłem Panią  o 
wykoszenie trawy na osiedlu 40- lecia tam gdzie jest kotłownia a prywatne spółdzielnie Jutrzenka 
jest Pan i stwierdzamy, że do dzisiaj nie zostało to wykoszone a obiecała Pani, że zostanie to 
wykonane.  Drugim  punktem  mojego  wystąpienia  są  place  zabaw  i  chciałbym  aby  to  było 
odebrane  nie  jako  czepianie  się  Pani  ale  mam do postawienie  konkretnych pytań  co  z  tymi 
placami po pierwsze czy place zabaw były zakupywane w pakcie bez możliwości dokonywania 
korekt w tym projekcie dokupowania urządzeń i tak dalej jeżeli tak to drugie pytanie czy były 
uwzględnione potrzeby małych dzieci w wieku od 4 do 5 lat poza piaskownicami nie ma tam 
innych urządzeń do zabawy które te dzieci miałyby się bawić na tych placach zabaw i to nie jest  
moja  opinia  bo  dzieci  mam  już  wyrośnięte  ale  jest  to  opinia  rodziców  dzieci  które  tam 
przychodzą na ten plac zabaw i są lekko rozgoryczone, że tam dzieci od 4 do 5 lat nie ma nic 
oprócz piaskownicy. Trzecie pytanie dlaczego tak późno zostały postawione kosze na śmieciach 
na  kąpieliskach naszych a  z  tego  co ja  pamiętam na  ostatniej  sesji  mieliśmy sprawozdanie  z  
przygotowania do sezonu wszystko pięknie na papierze a w rzeczywistości kosze zostały dopiero 
postawione wczoraj albo przed wczoraj. 3 czerwca czyli już po sesji ostatniej przebywałem na 
kąpielisku w Cieszynie i przyjechali na weekend i dobrze, że chociaż mieli swoje kosze spalinowe 
bo pokosili sobie a nieostało nic przygotowane a w materiałach mieliśmy, że kąpieliska mamy 
przygotowane może na drugi raz nie pisać bzdetów a zapisać to co jest w rzeczywistości zrobione 
lub co będzie zrobione, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  kto jeszcze z Państwa radnych? bardzo proszę 
Wiceprzewodniczący Rady

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – w ostatnim kierunku pierwszego półrocza 
i to co już zgłaszałem kilka razy dziury w Mieszewie na tej drodze gminnej do jeziora Okrzeja do 
dnia dzisiejszego są nie załatane a teraz sezon trwa turyści tam jadą i wręcz tworzą się korki  
ciężko tam przejechać i myślę, że źle świadczy o sołectwie i o naszej gminie, że tak turystów  
pilnujemy. Drugi temat w Mielnie została zerwana linia ta nowa linia, która była rozbudowana o 
trzy lamy i do dnia dzisiejszego ta linia wisi na tych słupach i nic się nie dzieje także trzeba to 
usunąć

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ja również mam kilka spraw. Mamy w tej chwili 
nowe place  zabaw niektóre  są  na  miejscu starych placów i  były  demontowane  urządzenia  te 
urządzenia są nie zawsze zdatne do użytkowania to interpelacja mieszkańców ulicy Sikorskiego i 
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Witosa  aby  te  nadające  się  do  użytkowania  jeszcze  sprzęty  były  właśnie  przeniesione  i 
umiejscowione na nieruchomości gminnej o których mieszkańcy tamtych ulic pisali petycje, że 
chcą  zagospodarować  pod  skwerek  zieleni  kolejna  sprawa  interpelacja  mieszkańców  ulicy 
Jagiellońskiej o ograniczenie prędkości do 30 km na wjeździe do Węgorzyna od strony Łobza nie  
całkowita zmiana znaków najpierw 40 a później bliżej łuku 30 bo niestety przy tak ładnym teraz  
placu zabaw dzieci przebiegają przez jezdnie i jest tam zagrożenie jakiegoś wypadku drogowego.  
Jeśli chodzi o wykoszenie poboczy na odcinku Sarnikierz Dłusko są te pobocze skoszone i te już  
wyschnięte siano leżą na poboczu a często na środku jezdni czy one będą przez kogoś zbierane 
co z nimi będzie. Znak drogowy na przejeździe za Winnikami w stronę Runowa wsi ten przejazd 
nie jest strzeżony a znak jest tak nie czytelny, że jest zamazany czarnymi liniami i człowiek nie 
może dojrzeć co to jest za znak. W sprawie drogi do Dłuska czy są jakieś plany jej naprawy ona 
jest w takim stanie, że tam są same  dziury wyrwy a podobna droga była tu na początku Winnik  
jak się wjeżdżało z tej głównej ale w Winnikach są te dziury już zasypane natomiast w Dłusku 
nawet nie są zasypane i po prostu jest bardzo złej jakości i czy są jakieś plany jej napraw i ostatnie  
pytanie na którejś z poprzednich sesji zapewniała Pani Radę, że gdy tylko przyjdzie kontrola RIO 
do Urzędu to da Pani do zbadania umowę i cały przetarg i całą sprawę rozbudowę oczyszczalni 
czy Pani dała to już do sprawdzenia i jakie są wyniki tego? dziękuję. Bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys Wyciszkiewicz – jeśli chodzi o drogi to droga wjazdowa do Runowa ja w tamtym roku 
kosiłem kosiarką sołecką ale tam jest kawał drogi z 800 m i kobieta kosiarką to raczej nie wykosi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys  Korcz –  jak  się  czepiamy  to  się  będziemy  czepiać  pierwsze  pytanie  do  Pani 
przewodniczącej jak u nas się tam odbyła impreza i był transparent klub radnych czemu to miało  
służyć w ogóle to bardziej pasowało do klub złamanych serc

Przewodnicząca Rady Miejskiej – tak proszę radny Hlib

Radny  Hlib –  jeszcze  zapomniałem  interpelacja  dotycząca  Sielska  i  drzew  przy  dawnym 
budynku szkoły tam znajdują się topole na działce która należy do mleczarni po tych wichurach 
te topole wyglądają tak jak wyglądają są przechylone w stronę budynku i jest ryzyko zagrożenia z 
tego co mi przekazał mieszkaniec były podejmowane działania dotyczące wcinki gałęzi i tam była 
wydana decyzja czy ktoś to może jakoś wyegzekwować?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę Pani sołtys 

Sołtys Wierzchowska – a my mamy teraz ładny plac w Kraśniku ale przeszkadzają topole, bo na 
placu stoją te topole i trzeba by usunąć te topole i przy sklepie jest jedna i druga jest przy placu 
zabaw 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, Przewodnicząca Rady Osiedlowej proszę 

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – ja w sprawie tak zwanej bazy las czy można 
spowodować od właściciela aby wyegzekwować porządek tam jest śmietnik straszny bo właściwie 
wszyscy co mogą to, to wyrzucają tam jest wszystko zarośnięte i tam jak teraz jest ciepło to śpią w 
tej budce to jest prywatne ja wiem, bo Pani płaciła jakieś kary ale to nic nie daje

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jeszcze jakieś wnioski w tym punkcie lub 
pytania czy interpelacje?  nie widzę uważam punkt za wyczerpany przechodzimy do kolejnego 
informacje burmistrz z działalności między sesjami bardzo proszę Pani Burmistrz
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Pani Burmistrz – w okresie ostatniej sesji zajmowałam się następującymi sprawami zacznę od 
tych ważniejszych czyli od inwestycji, został rozstrzygnięty przetarg na budowę drogi na Gardno 
były dwie oferty i przetarg wygrała firma która wykonywała drogę w Sielsku firma z Drawska 
również został rozstrzygnięty przetarg na termomodernizację szkoła przedszkole i biblioteka była 
jedna  oferta  wygrała  firma  z  Koszalina.  Realizowaliśmy  cały  czerwiec  zadanie  place  zabaw 
zadanie jest już wykończone place zabaw są wykonane praktycznie kończę otwieranie tych placów 
zabaw zostały tylko dwa sołectwa Ginawa i Mielno, część placów wymagała ogrodzenia to sołtysi  
wiedzą gdzie i ogrodzenie wykonywaliśmy z własnych środków. Również proszę Państwa zaczyna 
się  remont  grobowca w Kraśniku parafia  Sielsko proboszcz podpisał  umowę na konserwację 
zabytków przypomnę tylko, że dokumentację na ten grobowiec wykonała Gmina i wniosek do 
Ministra  Kultury  zrobiła  Gmina  dla  parafii.  Również  rozpoczynamy  zadanie  zespół  boisk  w 
Winnikach, spotkaliśmy się na gruncie Urząd, Pani sołtys i Rada Sołecka , geodeta i wykonawca i  
rozpoczęliśmy już prace  związane  z  niwelacją  terenu zespół  boisk sportowych w Winnikach. 
Proszę Państwa przygotowałam do PROW dwie inwestycje bo do końca czerwca jest  termin 
składania wniosków i chcemy złożyć dwa kolejne wnioski które mają Państwo teraz na sesji. Do 
PROW składamy wnioski na adaptację budynku na świetlicę wiejską w Ginawie i  projekt  dla 
miasta  zagospodarowanie  terenu  wokół  szkoły.  Jeżeli  chodzi  o  drogi  to  remonty  cząstkowe 
umowę mamy z Panem Makarskim i dzisiaj Pan Makarski objeżdżał Mieszewo i Zwierzynek aby 
wyliczył ile masy potrzebuje do naprawy tych dróg. Również przygotowujemy się do remontu 
drogi na Sulicach w tej chwili jest to najgorsza droga i nie nadaje się do przejechania po tych 
roztopach i  po tych ulewnych deszczach samochody które  tam jeżdżą tiry  tak rozjeździły tą  
drogę, że są tak głębokie leje,  że samochody osobowe nie mogą przejechać. Spotkałam się z 
właścicielem zakładu  w  Gardnie  żeby  omówić  sprawę  tej  drogi,  którą  przy  okazji  będziemy 
realizować  w  Gardnie  po  niedzieli  już  spotkamy  się  z  inspektorem  nadzoru  ponieważ 
podpisujemy umowę na Gardno i zobaczę jak można ten kawałek do firmy wykonać. Sprawa 
mostu w Rogówku sprawa nie rozwiązana już od kilku lat most jest przerwany łączy dwie gminy i  
nikt do tego mostu nie chcę się przyznać a teraz wjechał jakiś duży samochód i został zerwany i  
teraz spotkamy się wszyscy bo jak go nie zrobimy to mieszkańcy stracą łączność. Odbyło się 
spotkanie z Zarządem Dróg Krajowych ze Stargardu w sprawie montażu świateł pulsujących w 
Ginawie  i  w Wiewiecku dla  zabezpieczenia  pieszych na  pasach i  obiecali,  że  założą  pasy  do 
rozpoczęcia jesieni. Rozpoczął się chodnik w ulicy Kościuszki właściwie przebudowa chodników 
zgodnie z porozumieniem na drogach powiatowych. Zajęliśmy się już po otrzymaniu wszystkich 
dokumentów  od  Administratora  dokonałam  już  z  zespołem  pracowników  weryfikacji  listy 
oczekujących na mieszkania i zrobiliśmy cztery listy w związku z eksmisją, lista pierwszeństwa,  
lista zamian i normalna lista oczekujących na mieszkania. Spotkałam się z rodzicami dzieci dwu 
letnich  przyjętych  do  przedszkola  bo  mamy już  drugi  rok  taką  sytuację,  że  rodzice  składają 
podania do przedszkola na przyjęcie dziecka do przedszkola dziecko jest w wieku poniżej 3 lat ale  
nie kwalifikuje się do przedszkola ale w związku z tym, że były miejsca zawsze Pani dyrektor 
przyjmowała w tym roku mamy taką sytuację, że 20 rodziców takich dwulatków złożyło podania 
o przyjęcie do przedszkola widać, że mamy problem ze żłobkiem jak pokazuje przyrost rodzice 
podejmują  prace  i  chcą  oddać  dziecko  tej  placówki  nie  ma  w Gminie  żłobka  i  powinniśmy 
pomyśleć o tym w najbliższej kadencji. Uczestniczyłam również w Karlinie na podsumowanie 
Moje Gimnazjum moja szansa. Odbyła spotkanie z weterynarią z Łobza w sprawie organizacji 
przytuliska  dla  piesków na  oczyszczalni  ścieków i  prace  są  w toku.  Odbyłam posiedzenie  z 
Komisją  Mieszkaniową i  przydzieliliśmy wolne lokale które mieliśmy do dyspozycji chyba z 5 
lokali  również na  Kopernika  11 cztery  i  jedne  lokal  na  ulicy  Grunwaldzkiej.  Uczestniczyłam 
również  w  IV  zgromadzeniu  Ogólnopolskiego  stowarzyszenia  cysterskiego  za  Gorzowem 
analizowaliśmy tutaj  z  Panią Skarbnik podpisane porozumienie  z  administratorem o sposobie 
rozliczenia w których mam pewne kłopoty ale dojdziemy do jakiejś zgody. Mamy termin również 
do  jutra  do  pierwszego  złożenie  wniosków  do  Lidera  składamy  wnioski  Urząd  na  wydanie 
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monografii, Sielsko OSP jak dobrze pamiętam a nie Stowarzyszenie Piękna Dolina i jakiś  jeszcze 
także będą złożone 4 wnioski na fundusze na działania kulturalno – oświatowe. Dobiega końca 
ładowanie transportu dla powodzian chcę tutaj poinformować Państwa i sołtysów, że transport 
będzie w piątek do godziny 15 następuje załadowanie jest to wynajęty tir i wszystkie płody rolne 
jakie  zostały  zebrane  przez  Pana  kryzysowego  Pana  Mirosława  Starucha  i  Pana  Mirka 
Kłosińskiego są składowane do Pana w Przytoniu do Pana Zielińskiego. W piątek jest wyjazd do 
powiatu Sandomierskiego nie pamiętam nazwy ale kryzysowy dzwonił do Pani sołtys i bardzo się  
cieszą  i  prosili  również  o  ziemniaki  bo  już  dawno nie  jedli  ziemniaków.  Odbyliśmy  z  Panią 
zastępcą  spotkanie  z  Prezesem  sądu  rejonowego  w  Łobzie  od  organizacji  odpracowywania 
wyroków sadowych i  tutaj  jednym zdaniem chcę  poinformować,  że  kończy  się  eldorado  dla 
odpracowujących wyroki, bo teraz można było się zgłosić lub nie zgłosić prosić i nie ma tego już 
nie będzie poinformował nas Prezes sądu, że teraz nie będzie żadnych takich czynności teraz sąd 
wyśle  do  delikwenta,  że  ma  się  zgłosić  do  odpracowania  a  jak  się  nie  zgłosi  to  pójdzie  do 
więzienia  dalej  będziemy  umożliwiać  odpracowywanie   wyroków  tymi  sprawami  zajmuje  się 
zastępca. Prezes sądu nas chwali, że przyjmujemy wszystkich do odpracowania. Dzisiaj nastąpiło 
podpisanie  wykonanie  kortu  tenisowego  w  Runowie.  Kort  będzie  wykonany  ze  środków 
darczyńcy i części gminnej to tyle z ważniejszych spraw

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Panie sołtysie proszę 

Sołtys Korcz – Pani Burmistrz Pani o tych skazańcach w ubiegłym roku już bym naprawdę nie 
chciał bo to tylko użeranie się 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –Pani  Burmistrz  w  informacji  powiedziała  Pani  coś  o 
schronisku dla  psów na oczyszczalni  można więcej  informacji  jakieś  szczegóły  kto będzie  to 
utrzymywał, kto tam będzie zatrudniony, kto będzie ponosił koszty tak coś więcej proszę 

Pani Burmistrz –Pani Burmistrz jest problem jak w każdej gminie wyłapujemy te pieski i za 
każdego pieska  płacimy 500  zł.  Uznałam,  że  jak  zrobimy takie  przytulisko  to  będzie  łatwiej 
dlaczego? ponieważ już z praktyki wiem, że złapanych przez strażnika dwa czy trzy dni i znajduje 
się właściciel czyli nie musimy tego wyłapywać bo właściciele szukają psa. Rozmawiałam z naszą 
spółdzielnią socjalną Skwerek czy one by się podjęły takiego przytuliska powiedziały tak były  
cztery czy pięć boksów i jeżeli nie będzie bud to musi być zadaszenie woda jest na oczyszczalni 
więc  można ją  doprowadzić  miejsce  mamy przy  ogrodzeniu  oczyszczalni  czyli  już  jest  jakby 
wykorzystana jakby jedna ściana myślę, że to jest działanie w dobrym kierunku ponieważ Gmina 
musi  te  problemy  rozwiązywać.  Należy  to  unormować  nie  można  tego  tematu  unikać  takie  
schronisko może się z datków utrzymać Pan z Gardna który robi gryzaki dla piesków powiedział 
mi,  że  całą  produkcję  która  jest  pod  jakimś  względem  nie  dobra  kieruje  do  schroniska  w 
Stargardzie  mówi,  że  bardzo by się  cieszył  gdyby mógł  wspierać  gdzieś  jakieś  schronisko na 
terenie  naszej  gminy więc  powiedział,  że podpisze  takie porozumienie  na dostarczanie takich 
gryzaczków. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a kto będzie za karmę płacił?

Pani Burmistrz – wszystko będzie skalkulowanie za pobyt pieska przedstawi spółdzielnia ile 
będzie  wychodziła  doba  przypuszczam,  że  to  nie  będzie  duży  koszt  a  karma to  czy  będzie  
młodzież zbierała pieniążki na karmę czy może będzie wiele darczyńców którzy kochają psy i 
podarują worek czy dwa karmy po to aby wspólnie rozwiązywać problemy bezpańskich psów.

Pan Jozef  Drozdowski – ja bardzo się cieszę, że takie przytulisko powstanie ale dwa czy trzy lata 
temu na sesji  prosiłem o informację na temat ludzi bezdomnych na terenie naszej gminy nie  
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uzyskałem wtedy żadnej informacji ale nie ma żadnych bezdomnych ale mamy kilku bezdomnych 
na terenie  naszej  gminy ponieważ to było dwa czy trzy  lata  temu zapytanie  i  nie  uzyskałem 
odpowiedzi  więc  warto  pomyśleć  bo  priorytetem  powinno  być  zdiagnozowanie  problemu 
bezdomnych i zajęcie się nim, bo to również jest obowiązkiem gminy a ci bezdomni może część  
nie zawsze ze swojej gminy nie maja domu i takie schronisko było by dla nich bardziej wskazane  
w pierwszej kolejności a potem w drugiej kolejności schronisko dla psów dziękuję bardzo

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, uważam punkt za wyczerpany przechodzimy do 
podjęcia  uchwał  w  różnych  sprawach  przystąpienia  Gminy  do  Stowarzyszenia  pod  nazwą 
„Zachodniopomorska  Sieć  Teleinformatyczna”  i  witam  tutaj  Pan,  ten  Pan  przyjechał  tutaj 
opowiedzieć miała być prezentacja multimedialna ale niestety nie będzie się instalował nie wiem, 
czy z braku sprzętu ale jak wróci chętnie zapozna nas ze szczegółami tego programu. Bardzo 
proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje zapoznały się z 
projektem uchwały ale nikogo nie było na komisji i nie opiniowały tego projektu uchwały mając  
nadzieję, że na sesji jakiś przedstawiciel przedstawi tą sieć teleinformatyczną  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Witamy  Pani  Krzysztofie.  Pan  Krzysztof  Kozakowski 
zapozna nas z tym tematem 

Pan Krzysztof  Kozakowski – Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Panie i Panowie radni i 
szanowni  Państwo  w  imieniu  Marszałka  Władysława  Husejko  chciałem  podziękować  za 
zaproszenie  nie  dzisiejszą  sesję.  Celem mojego  przybycia  jest  wyjaśnienie  kwestii  utworzenia 
samorządowego stowarzyszenia jednostek z terenu Zachodniopomorskiego,  które będą mogły 
realizować  budowę  infrastruktury  szerokopasmowej  emisji  danych  na  obszarze  samorządu 
naszego województwa w oparciu o środki unijne które w programie operacyjnym w działaniu 3.1 
i w działaniu 3.2  i działanie 3.1 jest nastawione na budowę szerokopasmową a 3.2 na budowę 
aplikacji  w tym zakresie  tak się  składa,  że  jesteśmy w tej  chwili  w okresie  programowania  w 
którym Komisja Europejska podjęła decyzje o tym żeby w ramach wzmocnienia nowo przyjętych 
Państw  członkowskich  żeby  przeznaczyć  olbrzymie  środki  na  budowę  infrastruktury 
teleinformatycznej mamy w tej chwili rok 2010 i tak naprawdę do tej pory te środki nie są przez 
samorządy  wykorzystane  główną  barierą  wykorzystywania  tych  środków  są  dosyć  sztywne 
przepisy  europejskie.  Mamy  cały  szereg  problemów  związanych  z  dostosowaniem  naszej 
rzeczywistości do urzędników w Brukseli bo dochodzi do tego, że mamy dosyć dużo pieniędzy 
na budowę infrastruktury szkieletowej i na budowę infrastruktury dystrybucyjnej następnie środki 
potrzebne  na  realizację  obszaru  dostępowego  czyli  tej  ostatniej  linii.  Pieniądze  powinny  być 
ulokowane  w Ministerstwie  Rolnictwa Komisja  Europejska  przeznaczyła  kwotę  60  mln  euro. 
istnieje cały szereg uwarunkowań które nie pozwalają na wykorzystanie w takim zakresie jak są 
tutaj potrzeby dlatego Pan Marszałek po konsultacji z wójtami i starostami oraz burmistrzami i  
zdecydował się na powołanie zachodniopomorskiego stowarzyszenia i nie chodzi tutaj tylko o 
sam Internet czy o sieć światłowodową chodzi tutaj o szerokopasmową transzę danych na terenie  
naszego województwa, która będzie własnością samorządów zrzeszonych w tym stowarzyszeniu. 
Oczywiście zdajemy sobie sprawę nawet zawiązanie tego stowarzyszenia nie rozwiąże wszystkich 
problemów które występują i nie pozwoli na to żeby jako region czy województwo przynajmniej 
w odniesieniu  do naszego rządu jak również do Komisji  Europejskiej  występować jednym z 
celów  żeby  faktycznie  nasz  region  dźwignąć.  Jeżeli  chodzi  o  znaczenie  systemów 
teleinformatycznych  dla  zrównoważonego  rozwoju  naszych  obszarów sprawa  wydaje  się  być 
bezdyskusyjna. Natomiast rząd Polski dał nam jako samorządowi prawo do tego aby na terenach 
gmin  włączyć  do  pakietu  socjalnego.  Tak  naprawdę  lada  moment  gminy  uzyskają  prawo do 
prowadzenia  działalności  telekomunikacyjnej  będą  mogły  nawet  operatorami 

Strona 8 z 31



telekomunikacyjnymi do pakietu usług socjalnych woda kanalizacja i ścieki wywóz śmieci również 
dołączy kwestia nie tylko dostępu do informacji ale również do Internetu. Takie jednostki jak 
gmina  one  są  mocno  ograniczone  możliwościami  w  związku  z  tym samorząd  województwa 
uchwałą  sejmiku  Województwa  Zachodniopomorskiego  podjął  decyzję  o  przystąpieniu  i 
powołaniu do życia stowarzyszenia w tej chwili trwa proces akcesji ten proces rozpoczął się w 
tamtym tygodniu. Na dzień dzisiejszy mamy już zdeklarowanie ponad trzydziestu jednostek z 
całego województwa trwają w tej  chwili  odbywają się  sesję w wielu miejscowościach także ta 
liczba wzrasta. Za kilka dni rozpoczynamy rejestrację sądową i zakładamy, że ten proces będzie w 
okresie  wakacyjnym  i  będzie  można  już  w  miesiącu  wrześniu  po  wakacjach  będzie  można 
otworzyć  walne zgromadzenie  członków.  Ja  nie  chciałbym przedłużać więc  jak  są  pytania  to 
jestem do dyspozycji

Radny Hlib- zacznę drastycznie bo od kasy na stronie 10 są wzory wyjaśnienia ale podstawowe 
pytanie konkretnie rozmawiajmy o pieniążkach wkład własny proporcje i tego typu sprawy 

Pan  Krzysztof  Kozakowski –myślę,  że  to  normalne  pytanie  jeżeli  chodzi  o  algorytm 
partycypacji  składki  członkowskiej  w  wyniku  po  półrocznych  konsultacjach  na  konwentach 
wójtów i  burmistrzów, prezydentów oraz na konwentach starostów samorządowcy wypracowali 
algorytm  w  oparciu  o  dochody  własne  jednostki  pomniejszone  o  dotacje  subwencji  oraz 
jednorazowe  dochody  ze  sprzedaży  mienia  komunalnego.  Biorąc  pod  uwagę  rok  2009 
szacunkowy wskaźnik jest punktem wyjścia jest wykonaniem budżetu według RIO na formularzu 
RB-27S i w przypadku Gminy Węgorzyno ta partycypacja w roku 2010 będzie wynosiła 814, 49 
zł natomiast wartość składki bieżącej na rok 2011 będzie wynosiła kwotę 1853, 82 zł 

Radny Hlib – skąd taka duża różnica?

Pan Krzysztof  Kozakowski – już mówię. Zakładamy równolegle do prowadzonych konsultacji 
na konwentach w miejscowości Choszczno samorządowcy podjęli decyzję o powołaniu zespołu 
do przygotowania  statutu  stowarzyszenia.  Zespół  ten  składał  się  z  przedstawicieli  wszystkich 
samorządów z terenów naszego województwa w skład wchodzili tacy przedstawiciele jak starosta 
szczecinecki  czy  wiceburmistrz  Ińska  to jest  jednostka chyba najbliżej  Państwu położona.  W 
wyniku  przeprowadzenia  analiz  których  było  bardzo  wiele,  zdecydowano,  że  szacunkowa 
terminarza wydatków tego stowarzyszenia w roku 2010 będzie wynosiła 350 tys. natomiast taka 
wartość w roku 2011 będzie wynosiła 808 tys. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę jeszcze powiedzieć na dzień dzisiejszy wiemy, że jest 
jednostek które przystąpiły do stowarzyszenia jest 30 jeśli się okaże, że tych jednostek będzie 50 
to wtedy ten koszt ulegnie zmianie?

Pan  Krzysztof  Kozakowski –naturalnie  Marszałek  Województw  nie  wyobraża  sobie  aby 
ktokolwiek na terenie województwa odmówił w celu udźwignięcia tego elementu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze jeszcze jedno pytanie te kwoty które Pan nam tutaj 
podał to jest składka członkowska bieżąca natomiast co ze składkami celowymi jakiej wysokości 
one mogą być i jak często mogą być od nas pobierane i co z nich będzie robione?

Pan Krzysztof  Kozakowski – o tym zadecydujecie Państwo poprzez swojego przedstawiciela 
jeżeli będziecie członkiem stowarzyszenia 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania?  Pani  Burmistrz 
proszę
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Pani  Burmistrz –  ja  może  proszę  o  wyjaśnienie  bo  często  się  wkrada  w  dyskusjach  taka 
maksyma,  że  ten  Internet  będzie  darmowy  dla  mieszkańców  a  hasło  jest  Internet  dla 
mieszkańców jak to będzie z tymi opłatami czy opłaty będzie ponosiła gmina? Czy poszczególny  
mieszkaniec?

Pan  Krzysztof  Kozakowski –  kwestia  zasadnicza  co  z  tego  będzie  miał  Jan  Kowalski  to 
najpierw trzeba będzie powiedzieć co z tego będzie miał samorząd gminy dlatego, że budowa tej 
infrastruktury  jak  i  samych  aplikacji  i  usług  ona  będzie  skutkowała  wzmocnieniem  jakości 
funkcjonowania samorządów w pierwszej kolejności. Natomiast Komisja Europejska która daje 
nam te środki pomocowe ona obwarowała je szeregiem różnego rodzaju warunków. Jednym z 
takich warunków jest  konieczność nie zaburzania rynku telekomunikacyjnego. Jeżeli będziemy 
mieli jako samorząd gminy sygnał szerokopasmowego Internetu nie możemy sobie pozwolić na 
to żeby ceny dostępu tych usług telekomunikacyjnych były rankingowe czy oderwane od realiów 
rynku który na danym terenie występuje dlatego jeżeli chodzi o kwestię czy pomocy publicznej 
czy  kwestie  nie  ingerowania  nie  zaburzania  rynku  tutaj  bardzo  tym  realizacjom  będzie  się 
przyglądał  urząd  telekomunikacji  elektronicznej.  W  tej  chwili  zakończyliśmy  po  półrocznym 
okresie  trwania  procesu  zakończyliśmy  inwentaryzację  istniejących  zasobów 
telekomunikacyjnych..  niczego za darmo nie będzie jak mówi Pan Marszałek Husejko nie ma 
darmowych obiadów.. (Pan Kozakowski szczegółowo omówił budowę sieci teleinformatycznej 
płyta z nagraniem z obrad sesji jest załączona do niniejszego protokołu)

Radna Kamińska- ja chciałam się zapytać bo u nas są miejsca w naszej gminie gdzie Internet w 
ogóle nie dociera i tutaj operatorzy są nie zainteresowani bo jest mały odbiór i Pan po krótce  
wytłumaczył ale mi chodzi o co – my na komisji między sobą, żeśmy rozmawiali, że skoro w tym 
będzie uczestniczyła gmina  można połączyć tam gdzie nie ma teraz bo to było by wygodne ale  
według Pana wypowiedzi, bo Państwo jesteście zainteresowani przesyłem do gminy a gmina ma 
zrobić resztę na swój koszt 

Pan Krzysztof  Kozakowski – odpowiadam na pytanie całościowo, sytuacja jest taka, że to nie 
my sobie wymyśliliśmy uwarunkowania Komisji Europejskiej natomiast dając nam pieniądze Unia 
Europejska oczekuje abyśmy my rozwijali się tak jak wygląda schemat rozwoju innych regionów a 
ten schemat takiej grubej rury która oplata wszystkie regiony i nasila przepustowości od tej grubej 
rury do powiatów do siedzib gmin a dopiero później osobnymi środkami a dopiero później jest  
realizowany ostatni obszar. W tym momencie połączenie obszar dystrybucyjny niech się buduje 
za RPO a my umiemy wskazać jak zdobyć środki z innych źródeł na budowę ostatniej mili i tak  
naprawdę i ten problem który Pani porusza zabezpieczymy nie przy pomocy światłowodowej a 
przy pomocy satelitarnej dlatego, że w ramach stowarzyszenia będzie można również..

Radna  Kamińska-  może  to  zabrzmi  źle  ale  jest  już  tylu  operatorów,  że  gdyby  unia  im 
dofinansowała i oni my się tym zajęli a teraz stworzenie kolejnej instytucji gdzie gmina zanim się 
nauczy tego to już trochę minie tamci już nas wyprzedzą a jeżeli byłoby to za darmo to nie  
dyskutujemy ale jak ma być to zapłacone – bo wiadomo, że oni też się przecież rozwijają nie będą  
stać w miejscu jak gmina pójdzie o przodu z pewnymi rzeczami to operator jakiejś tam sieci tym 
bardziej pójdzie do przodu bo jest prywaciarzem i też musi na tym zarobić. Ja myślałam, że to  
będzie inaczej, że poszczególne wioski dostaną to w prezencie i nie będzie się tam ktoś musiał 
płaszczyć  bo  tam ktoś  nie  dojdzie  –  prawda  –  Gmina  jakby  to  zapewni  ze  środków a  my 
będziemy coś z tego mieć a tu się okazuje, że to nie tak bardzo, bo my wpłacimy ale późnej  
musimy jeszcze dalej płacić 

Pan Krzysztof  Kozakowski – jeżeli Pani pozwoli to trzeba mieć jeszcze jedno pod uwagą 
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Radny  Kołodyński –  chciałbym  dopowiedzieć  do  wypowiedzi  koleżanki  na  terenie  naszej 
Gminy i powiatu mamy firmy rynkowe TP S.A. róże i różniaste przez teren gminy przebiega sieć 
ś2iatłowodowa  wysokiej  rozdzielczości  ale  to  co  koleżanka  mówiła  wystarczy  dołożyć 
rozpowszechnić i sprawa załatwiona a my z tego co się dowiaduje budujemy coś nowego i widzę,  
że instytucje unijne mają taki lekki bałagan na rynku informatycznym chciałem Panu powiedzieć, 
że my na terenie gminy mamy sieć rozbudowaną niedawno stowarzyszenia takie jak straż pożarna  
przystąpiły do programu Ministerstwa Edukacji Narodowej wioska internetowa partnerem tejże, 
tego programu była firma Optoland, która rozbudowała sieć teleinformatyczną i wszystkie e też 
posiada i pytanie czy ktoś to opanuje ten bałagan informatyczny dlatego, że posiadamy już sieć 
teleinformatyczna a tu widzę, że robi się coś źle

Pan Krzysztof  Kozakowski – nie mnie to oceniać ja tylko mówię, że jest to potrzebne. Jest coś 
takiego, że samorządowcy – jako adwokaci komercyjni.  Oczywiście i  firmy komercyjne żyją z 
tego, że dostarczają usługi telekomunikacyjne są znacznie lepsze bo Państwo w gminie nie macie 
zinwentaryzowanych potrzeb informatycznych na ten moment ta kadencja się kończy a my nie 
wiemy  co  Państwo  potrzebujecie.  Natomiast  jest  coś  takiego,  że  decyzja  którą  Państwo 
podejmiecie ona będzie skutkowała na następne kadencje i ten projekt jest ponad podziałami 
politycznymi  i  kadencyjny.  Dlatego  jest  pytanie  czy  Państwo  jesteście  zainteresowani 
wydatkowaniem  pieniędzy  publicznych  na  relację  z  komercją  –  czy  jesteście  Państwo 
zainteresowani wydatkami pieniędzy publicznych na działania publiczne w ramach partnerstwa 
publiczno – publicznego w stowarzyszeniu samorządowym 

Radny Kołodyński – ale i tak to jest bałagan dlatego, że już sieć istnieje na terenie gminy i co 
budowanie kolejnej sieci 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie Pan mówił, że będzie wydzierżawiane. Radny Mazuro 
proszę

Radny Mazuro – patrząc z historii my na tej Sali w innym składzie przeznaczaliśmy środki na 
rozbudowę telefonizacji wsi czyli był taki czas, że tych telefonów na wiosce miał tylko sołtys 
jeszcze jak był PGR to w nim było też – Gmina dofinansowała nie pamiętam jakimi środkami ale 
zorganizowała  telekomunikację  polską  potem to  się  jakoś  rozbudowało  i  przyszedł  czas,  że 
władze gminy zwracały się do telekomunikacji aby te pieniądze odzyskać wróciły – nic z tego nie  
wyszło.  Pieniądze  zostały  w  pąpowane  w  jakąś  firmę  po  tych  przekształceniach.  Jak  wiemy 
Telekomunikacja  jest  bogatą  firmą  a  nasze  samorządowe  pieniądze  poszły  do  tej  firmy 
praktycznie do mieszkańców bo pomogliśmy tym mieszkańcom skorzystać. Sołtys nie płacił. W 
tej chwili tworzymy tą sieć teleinformatyczną i taka wspólna firma musi mieć zarząd i operatora.  
Prywatne to jest takie śmieszniej powiem – zadbane. Co wspólne to są takie ściągane zbierze się  
pięć czy sześć zdań i zawsze są jakieś niuanse. Dzisiaj jak Pan o tych pieniądzach wspomniał to na  
tej Sali to kieszonkowe i to na dzisiaj nie wchodząc w to, to tak by wglądało, że jesteśmy takimi 
niedowiarkami tylko my z dwa lata temu powiaty wchodziły coś tam dla każdej wsi nie rozkręciło 
się nie poszło. Jak powiaty w to wchodzą to widocznie tamten temat upadł i myślę, że powiaty też 
tu są – tak dojdziemy do tematu gmin miast ale w Ginawie światłowodu nie mam i nic z tego nie  
będę miał tam gdzie jest pojemność duża. W Ginawie jest nie namacalny efekt przyszłościowy.  
Wejść to dzisiaj trzeba wejść ale okaże się po roku czy po trzech latach, że pójdziemy dalej bo ta 
elektronika to już nas przerasta starszych a młodych to przyszłość 

Pan Krzysztof  Kozakowski – ja rozumiem te obawy które Pan przedstawił i że są one podparte 
praktyką doświadczonego samorządowca, który już nie pierwszą kadencję spędził w samorządzie 
i myślę, że przy tej perspektywie należy brać pod uwagę bardzo poważnie i myślę dwudziestolecie 
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samorządu które obchodzimy pokazuje czy takie współdziałanie w dłuższej perspektywie, bo w 
krótkiej perspektywie są działania bieżące. Ja wracam ze Starego Boru gdzie godzinę temu radni 
uchwalili przystąpienie do stowarzyszenia i tam była dyskusja wynikająca z doświadczeń udziałów 
w związku celowym gdzie wszyscy są strasznie negatywnie nastawieni do tego funkcjonowania w 
perspektywie  długoterminowej  w  perspektywie  bieżącej  ale  kiedy  doszło  do  podsumowania 
całości  rozwiązania  problemów kanalizacji  i  ścieków,  bo tam kilka  rzeczy  było równocześnie  
rozwiązywanych to ocena staje się być bardzo precyzyjna – w związku z tym Państwo radni nie 
ryzykujecie zbyt wiele z tego stowarzyszenia można bez konsekwencji wystąpić jeżeli uznacie, że 
nie ma szansy dalej łożyć środków ponieważ nie ma perspektywy ale takiej szansy wykorzystania 
środków  unijnych  w  tej  dziedzinie  nikt  nam  nie  da.  Dlatego,  że  w  żadnym  następnym 
oprogramowaniem na infrastrukturę informatyczną Polski nikt nie wyłożył, którą można w tym 
momencie wykorzystać. 

Radny  Hlib –  ja  mam  jeszcze  jedno  pytanie  rozmawiamy  tutaj  o  firmach  komercyjnych 
działających  w  tej  branży  bo  wspomniał  Pan  o  możliwości  wydzierżawienia  światłowodów 
technicznych tych rozwiązań reguluje to przepisy i nadzór ale ja mam pewien nie smaczek gmina 
wchodzi w coś co już istnieje gmina wchodzi z buciorami w cudze biznesy i nie czarujmy się 
nawet wśród nas zgromadzonych są osoby które mają pojęcie o informatyzacji mają studia w tym 
kierunku ale dla nas większość jest to taki temat laicki interesuje nas włączenie komputera jest nie  
ma szybko się ściąga czy się wolno ściąga. Mam tutaj pewne obawy, że pomimo tych nadzorów 
czy  nie  będziemy  nie  tyle  partnerem  ale  wrogiem  tych  prywatnych  firm.  Przecież  my  im 
zabieramy. Tak naprawdę tworzymy nową firmę przedsiębiorstwo które będzie handlowało. W tej  
chwili jako samorząd gminny mamy na głowie szkoły podstawowe, śmieci, szamba, drogi, opsy 
czego nie  można  było  upchnąć  to  wylądowało  w gminie  i  jeszcze  dokładamy sobie  kolejną 
działalność w postaci internetu czy tutaj nie ma żadnego zagrożenia. Ja wiem wszystkie gminy się 
zgadzały i ja się nie dziwię ale patrząc na te współczynniki będą to kwoty znacznie wyższe, bo te  
800 zł to ciastkowe na sesję, że tak powiem ale ten niesmak

Pan Krzysztof  Kozakowski –dziękuję, ja wiem, że te obawy są współczynnikiem, że jeszcze 
nikt  tego  nie  robił  te  Pańskie  obawy są  całkowicie  uzasadnione  natomiast  powiedzmy sobie 
szczerze  zmiany prawne legislacyjne  w Polskim państwie  idą  w tym kierunku aby samorządy 
roztropnie  wykorzystały  właściwości  rozwoju  teleinformatyki  niekoniecznie  samodzielnie, 
zakładam, że to jest nie możliwe z różnych względów chociażby z braku doświadczenia z tej 
dziedziny. Natomiast powinniśmy wzmocnić małe i średnie przedsiębiorstwa telekomunikacyjne, 
które  łożą  podatki  do  gmin  i  powiatów  wszędzie  tam  gdzie  istnieją  już  jakieś  firmy 
telekomunikacyjne  one mogą być naturalnym partnerem.  Samorząd podpisał  porozumienia  o 
współpracy i o współdziałaniu ze wszystkimi operatorami telekomunikacyjnymi które  cokolwiek 
tutaj realizują. Nie ma biznesu bez zaufania.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś pytania? Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz –  już  tak podsumowując  ja  nie  wyobrażam sobie  aby ktoś  nie  poprał  tego 
projektu, bo to jest projekt przyszłości on będzie decydował o rozwoju gminy na wiele lat ten 
projekt jest już zrealizowany w Wielkopolsce czyli to są województwa które nas wyprzedzają tak 
jak zawsze wszyscy mówią, że Zachodniopomorskie jest na końcu. Mamy w gminie białe plamy 
gdzie  żaden  operator  nie  wybuduje  sieci  a  poprzez  gminę  możemy  ten  internet  dostarczyć 
Sarnikierz, Dłusko, Podlipce czy Brzeźniak czy inne miejscowości jakie jest luksus dostępu do 
internetu to już wiedzą w Sielsku czy w Zwierzynku gdzie są pracownie internetowe i musimy 
spowodować aby wszyscy mieszkańcy w gminie mieli dostęp do internetu także ja uważam, że  
dbając o rozwój gminy licząc na to, że dokonany tak wielkiego skoku w rozwoju ta uchwala 
zostanie dzisiaj podjęta 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę

Pan  Krzysztof  Kozakowski –Pani  Przewodnicząca,  Pani  Burmistrz,  Wysoka  Rado  w 
uzupełnieniu tego wystąpienia chciałem poinformować, że w ramach solidarnego współdziałania 
samorząd  województwa  podpisał  między  innymi  porozumienie  w  sprawie  dofinansowania 
punktów bibliotecznych od tej pory Państwa punkty biblioteczne również mogą się dobiegać o 
dofinansowanie w ramach rozwoju społeczeństwa informacyjnego. Dodatkowo Pan Marszałek 
Województwa  podpisał  umowę  z  korporacją  Microsoft  dzięki  której  wszystkie  pracownie 
komputerowe, pracownie internetowe we wszystkich szkołach mogą już w tej chwili ubiegać się o  
zakup licencjonowanego oprogramowania tej firmy w cenie do 14 zł za pakiet biurowy. W tej 
chwili  Państwo  możecie  wystąpić  o  zakupienie  licencji  na  wszystkie  komputery  które  są  w 
szkołach łącznie z komputerami z sekretariatu i dyrektora dodatkowo nauczyciele mogą kupić 
takie licencje do domu i to jest dopiero początek tego co województwo wnosi do wspierania 
rozwoju społeczeństwa informacyjnego na terenie naszego regionu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Hlib proszę 

Radny Hlib – ja skomentuję Pana wypowiedź ja sobie nie wyobrażam żeby w szkole w Urzędzie  
czy  gdziekolwiek  indziej  było  zainstalowane  na  komputerach  pirackie  oprogramowanie  to 
wykracza  wszelkie  granice.  Wszystko  wygląda  ładnie  pięknie,  każda  gmina  będzie  miała  po 
jednym  z  właścicielu,  powiat  ma  jednego  czyli  wszyscy  maja  po  jednym.  Na  szczeblu 
województwa układy polityczne odgrywają rolę jeżeli sobie to dobrze ułożymy to będzie jak z 
drogami 

Pan Krzysztof  Kozakowski –nie da się wybudować sieci do transmisji danych biorąc pod uwagę 
czy to jest droga powiatowa, gminna czy wojewódzka, ja powiem Panu wprost jeżeli chodzi o 
mnie  polityka  mnie  nie  interesuje  ten  projekt  jest  projektem  cywilizacyjnym  tak  go  należy 
traktować

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ja myślę, że temat już wyczerpaliśmy przejdziemy 
do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 1 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 8
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 1
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 500/2010
w sprawie przystąpienia Gminy do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć 

Teleinformatyczna”
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 2 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010 – proszę Komisję o opinię.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisje  wnioskują  o 
wykreślenie § 3 i § 4 po tych poprawkach projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. Na komisji 
dowiedzieliśmy się, że tych dzieci powodzian nie będziemy gościć w naszej gminie, bo mają tyle 
ofert, że akurat z naszej gminy zrezygnowały ale te pieniądze które były na poprzedniej sesji takie  
publiczne, które zostały przydzielone na powodzian Pani Skarbnik mówi, że dobrze zapisała na 
dotacje dla gminy a dla której to na razie nie wiemy dlatego te 16 tys. nie wydajemy a te 24 tys. co  
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były poprzednio wydane Pani Skarbnik zapłaci  za ten samochód jak i  za inne rzeczy,  którejś 
gminie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  wnioski?  Nie  widzę.  Kto  jest  za 
wnioskiem komisji o wykreślenie § 3i 4 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 2 z przyjętym 
przed chwilą wnioskiem komisji
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 501/2010
w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejnego projektu uchwały na druku nr 3 w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010 – proszę Komisję o opinię.

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? 

Pani Burmistrz – do tej uchwały będzie autopoprawka, Pani Skarbnik przedstawi w których 
paragrafach

Pani  Skarbnik –  tak,  autopoprawka  będzie  w  załączniku  nr  2  poz.  6  gdzie  pisze 
zagospodarowanie  ternu  wokół  Szkoły  Podstawowej  w  Węgorzynie  zmienia  się  nazwa  na 
zagospodarowanie terenu Szkoły Podstawowej wraz z remontem zjazdu w ulicy Grunwaldzkiej w 
Węgorzynie oraz urządzaniem placu zabaw oraz kwota na 2011 rok 446 tys. i o ta kwotę zmieni 
się w pozycji łączne nakłady ta poprawka wynika z POM oraz w pozycji nr 20 była przebudowa 
budynku mieszkalnego na świetlicę w Ginawie zapis ma być przebudowa wewnętrzna budynku 
mieszkalnego wraz ze zmianą jego sposobu użytkowania z przeznaczeniem na świetlicę wiejską 
oraz punkt przedszkolny w Ginawie kwota w 2011 roku było 250 tys. ma być 660 tys. 

Pani Burmistrz - zmiany wynikają z konkursu jaki ogłosił Marszałek i do PROW składamy dwa 
wnioski o pozyskanie funduszy unijnych na świetlicę z punktem przedszkolnym w Ginawie 1:26

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest  za przyjęciem uchwały na druku nr 3 z przyjętą 
autopoprawką, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 8
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2
Uchwała została podjęta
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Uchwała Nr 502/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projektu uchwały na druku nr 4 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 
Węgorzyno – proszę Komisję o opinię.

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  pytania  lub  uwagi?  nie  widzę. 
Przechodzimy do głosowania - kto jest za przyjęciem projektu uchwały jak mówi o tym druk nr 4, 
kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 7
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 3
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 503/2010
w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu gminy Węgorzyno
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projektu uchwały na druku nr 5 w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z  Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie wyprzedzające 
finansowanie programów i projektów współfinansowanych za budżetu Unii Europejskiej – 
proszę Komisję o opinię.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  również  ten 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pani Skarbnik proszę

Pani Skarbnik – w § 1 przed tysięcy wpisać dziewięć. Pani Burmistrz to autopoprawką?

Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Skarbnik czy mogłaby Pani wyjaśnić bynajmniej mnie 
bo nie byłam na Komisji, nie mogłam dopytać myśmy już raz żeśmy podejmowali uchwałę na 
zaciągnięcie kredytu na 710 czy tam ponad 700 tys. właśnie na ten projekt? – A nie przepraszam 
już wiem na rozbudowę

Pani Skarbnik –ta uchwałą jest uchwałą a żebym po prostu w dokumentach miała. Bank BGK 
nie wymaga takiej pożyczki. Gmina ma podpisana umowę na kanalizację i dostaje pieniądze z 
PROW właśnie na tą kwotę. Budżet państwa podjął taką decyzję żeby Gmina sama nie zaciągała 
pożyczki w ramach tego programu, gmina podpisuje umowę z bankiem i dostaje tą pożyczkę. 
Bank płaci wykonawcy a jak gmina otrzyma dofinansowanie to bank sam weźmie tą kwotę z 
PROW 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 5 z wprowadzoną 
autopoprawką, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 8
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 504/2010
w sprawie zaciągnięcia pożyczki z  Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie 

wyprzedzające finansowanie programów i projektów współfinansowanych za budżetu 
Unii Europejskiej 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projektu  uchwały  na  druku  nr  6  w  sprawie w 
sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  sposobu  i  trybu  udzielania  ulg  w spłacie  należności  
pieniężnych mający charakter cywilno prawny, przypadający Gminie Węgorzyno i jej jednostkom 
podległym oraz  warunki  dopuszczalności  pomocy  publicznej  w przypadkach  w których ulga 
stanowić  będzie  pomoc  publiczną  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej  w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organu lub osób 
uprawionych do udzielania tych ulg– proszę Komisję o opinię.

Pani Burmistrz – ja muszę zdjąć tą uchwałę z porządku, bo do dzisiaj myśleliśmy, że przyjdzie 
opinia Prezesa ochrony konsumentów, bez opinii taka uchwała jest nieważna czyli musimy 
przełożyć ten projekt uchwały. Pani Skarbnik wystąpiła do prezesa o opinię i czekamy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za z Państwa radnych zdjęciem z porządku projektu 
uchwały na druku nr 6 proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za przyjęciem porządku z tą zmianą, proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Porządek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projektu uchwały na druku nr 7 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XL/469/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 25 marca 2010 roku w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie wydatków inwestycyjnych na zadanie 
„ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z przebudową przepompowni w ulicy Runowskiej w 
Węgorzynie”. Proszę komisję o opinię. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czy  są  jakieś  pytania?  nie  widzę.  kto  jest  za  podjęciem 
uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 7. kto jest za proszę o podniesienie ręki
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Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 8
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 505/2010
w sprawie zmiany uchwały Nr XL/469/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 25 
marca 2010 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 

wydatków inwestycyjnych na zadanie „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z 
przebudową przepompowni w ulicy Runowskiej w Węgorzynie”

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu , informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego przez samorządowe instytucje kultury oraz informacje o kształtowaniu się  
wieloletniej  prognozy  finansowej  za  I  półrocze  danego roku budżetowego.  proszę  komisję  o 
opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –komisję  tą  uchwałę 
również zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  pytania?  nie  widzę.  Kto  jest  za 
podjęciem uchwały na druku nr 8, kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 506/2010
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu , 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez samorządowe instytucje 
kultury oraz informacje o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I 

półrocze danego roku budżetowego
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 9 jest to materiał który 
został rozdany na komisji radni nie będący na komisji dostali dzisiaj na sesji w sprawie trybu prac 
nad projektem uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno. proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  miały  projekt 
uchwały na komisji i zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam tylko takie pytanie, bo w załączniku nr 2 do tego 
projektu  uchwały  w którym jest  tabela  z  terminami  ja  tu  czytam tylko  o  terminie  składania 
wniosków i przyjmowanie wniosków i wnioski składane do funduszów sołeckich. Czy to znaczy, 
że  w  sprawie  innych  spraw  dotyczących  samego  miasta  Węgorzyna  czy  nie  można  składać 
wniosków?

Pani Skarbnik – punkt 8 mówi o tym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –innych podmiotów mamy rozumieć radnych też
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Pani Skarbnik – tak, a jeszcze będzie kilka autopoprawek w załączniku nr 1 w drugim wersecie  
od dołu Wydział Infrastruktury Komunalnej „Inwestycji” należy wykreślić. W załączniku nr 2 
punkt  6  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Remontów.  Punkt  3  załącznika  4 
najważniejszy  pisze  tak  komisje  Rady  Miejskiej  w  terminie  14  dni  od  dnia  otrzymania 
dokumentów o których mowa w punkcie 3 odbywają posiedzenia wspólne opiniujące projekt 
uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i przesłanymi im materiałami po poprawce Komisje 
Rady Miejskiej w terminie 14 dni od dnia otrzymania dokumentów, o których mowa w pkt. 2, 
odbywają  posiedzenia  wspólne  wypracowując  na  piśmie  odrębne  opinie  (każda   komisja)  o 
projekcie uchwały budżetowej wraz  z  uzasadnieniem i przesłanymi  innymi materiałami, żeby 
było jasne,  że  są  dwie  opinie  a  później  komisja  budżetowa wypracowuje  jedną i  przedstawia 
burmistrzowi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz rozumiem autopoprawką przyjmuje. czy są 
jakieś  pytania?  nie  ma.  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  jak  mówi  o  tym  druk  nr  9  z 
autopoprawkami proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 1
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 507/2010
w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Węgorzyno

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu

Pani Burmistrz – uchwała jest podjęcia w3ięc przypominam Państwu sołtysom więc zgodnie z 
tą uchwałą jest przyjmowanie wniosków sołectw do funduszu sołeckiego więc cały wrzesień 
czeka nas organizacja zebrań i podział funduszu sołeckiego

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzi my do kolejnego druku 10 uchwały w sprawie 
uchwalenia regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych oraz zasad ich zarządu na terenie 
Gminy Węgorzyno. proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro –komisje czytały ten projekt 
uchwały ale wnioskują o przesunięcie projektu uchwały w celu doprecyzowania regulaminu 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –jeśli  nie  ma  innych  wniosków.  Kto  jest  za  przyjęciem 
wniosku komisji, kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została wycofana
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –projekt uchwały nr 11 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
w drodze darowizny od Powiatu Łobeskiego nieruchomości zajętych pod drogi publiczne. Proszę 
komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –obje  komisje  projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czy  są  jakieś  uwagi?  nie  widzę.  Kto  jest  za  podjęciem 
uchwały jak mówi o tym druk nr 10 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 507/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Powiatu Łobeskiego 

nieruchomości zajętych pod drogi publiczne
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzi my do kolejnego druku 12 uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne   nabycie  nieruchomości  od  Skarbu  Państwa  –  Agencji 
Nieruchomości Rolnych Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są wnioski lub uwagi?

Radna Kamińska – uwaga, na komisji dopytywaliśmy ale Pani Burmistrz pojechała na otwarcie  
placów zabaw i powiem tak nas zmyliły trochę te podziały tutaj są takie mapki i w Winnikach 
mogłoby być do samej rzeczki to byłby taki rozsądny podział. Trzeba mówić, ze plac zabaw nie  
jest w terenie w którym żeśmy wzięli od Agencji jest na terenie jeszcze nie naszym bo plany były  
żeby było na górce. W Połchowie to trzeba było nam więcej wziąć bo z jednej strony jest otwarte  
a z drugie, tak, ale ja nie wiem czy byli pytani sołtys czy ktokolwiek a jak bierzemy coś to tak po 
gospodarsku wziąć więcej

Pani Burmistrz – ja już wyjaśnię i jak uchwalaliśmy studium to każda wieś miała tereny na cele 
społeczno  –  rekreacyjne  Agencja  przekazując  kierowała  się  co  jest  w  studiom  i  potem  jak 
pisaliśmy projekt to Agencja powiedziała nie chociaż nam działeczka bardziej pasowała również 
Agencja nie wyrażała zgody czasami na więcej i możemy to jeszcze poprawiać korygować ale przy 
kolejnym studium bo jak to się mówi mądrzejsi jesteśmy po szkodzie 

Radny Mazuro – to są duże podziały z dużych działek a w studium była zapisany, że to jest ten 
teren rekreacyjny i teraz tak wchodzimy pasek długi i to co mówi radna w Połchowie też duża  
działka z której dokonywano podziału i jedynie trzeba Agencji podziękować, że nam dała na cele 
statutowa tylko szkoda,  że nam uciekają  tereny wkoło i  sam jestem zdziwiony,  że takie  duże 
działki daje bezpłatnie tak jak w Węgorzynku tak plac zabaw z przodu a z tyłu chaszcze.

Pani Burmistrz – Agencja jeszcze postawiła warunek i  jak chcemy wydzielić  z dużej działki 
działkę to na nasz koszt 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja widziałam, nie jest tam gdzie powinno być ten plac zabawa

Pani  Burmistrz –a  jeszcze  autopoprawka  z  każdej  kartki  wyrzucić  mapki  bo są  materiałem 
pomocowym a nie załącznikiem 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czyli  uchwała  bez  załączników.  Kto  jest  za  podjęciem 
uchwały na druku nr 12 proszę o podniesienie ręki kto jest za 
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Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 507/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne  nabycie nieruchomości od Skarbu Państwa – 

Agencji Nieruchomości Rolnych
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 13 w sprawie wyrażenia 
zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  udziału  do  1/3  części  w  nieruchomości 
zabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 76/2 położonej w obrębie Brzeźniak. Proszę 
komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisje zapoznały się z 
projektem uchwały i nie podjęły opinię ja rozmawiałem telefonicznie z sołtysem ale myślę bo to 
dotyczy lokalu naszego komunalnego i komisje nie wypracowały opinii, bo były za tym aby te 
mieszkania chronić i mieliśmy sytuację na ulicy Runowskiej mieszkańcy chcieli aby sprzedać ten 
lokal ale radni się nie przychylili bo nie można robić takiego getta i jak takie osoby są miedzy 
osobami cywilizowanymi to się do nich dostosuje a jak będzie opięciu złych to nic z tego nie 
będzie i ten Brzeźniak jest taką odskocznią takim straszakiem ja wiem 

Pani Burmistrz – ten lokal  dostaliśmy niedawno ponieważ tam mieszkała starsza Pani która 
zmarła i lokal jest opróżniony i pod jednym dachem jest dwóch właścicieli. Już nauczeni o tych 
udziałach bo gmina takie posiada w Połchowie i w Węgorzynie i wiemy jakie to rodzi problemy 
skoro rodzina złożyła o kupno naszego udziału i ja się przychyliłam i jak właścicielka będzie 
remontować to gmina musi się dołożyć a żadna rodzina nie chce tam iść. Przeniosłam tam Pana 
Jaworskiego z jego konkubino a oni nie chcą mieszkać na wsi bo oni chcą w Węgorzynie i śpią po 
krzakach a Pan Drozdowski się pytała o bezdomnych my nie mamy bo OPS proponuje ośrodek 
w Łobzie i gmina ponosi jakąś opłatę za przebywanie bezdomnych i oni nie chcą być w takich  
ośrodkach  i  ta  propozycja  Pana  o  wybudowaniu  schroniska  dla  bezdomnych  to  jest  nie  do 
przyjęcia bo mamy ważniejsze sprawy i potrzeby. Ja uważam, że to jest najlepsze rozwiązanie 
zwłaszcza, że Pani chce to kupić.

Sołtys Dobrucki – kiedyś ten dom w całości należał do tej rodziny ale jakimś dziwnym trafem 
1/3 należy do gminy i to jest dobry pomysł aby cały dom wrócił do właściciela i ja jestem aby to  
sprzedać 

Radny Mazuro – taka dyskusja była potrzebna na sesji i urodził mi się pomysł, że dzisiaj tej 
uchwały nie podejmiemy bo 1/3 mamy w działce i w budynku i trzeba pomyśleć bo może nie 
będziemy musieli kupować bo 1/3 jest nasza w gruncie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –został postawiony wniosek celem doprecyzowania, kto jest 
za wnioskiem radnego proszę o podniesienie ręki 

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Wniosek został przyjęty
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 14 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
od  osoby  fizycznej  nieruchomości  w  postaci  budynku  po  byłym  sklepie  oraz  rozwiązania 
wieczystego użytkowania w  miejscowości Brzeźniak. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –przed  podjęciem  tej 
uchwały również zadzwoniłem do sołtysa w temacie świetlic wiejskich tak ogólnie mówiąc to jest 
budynek  murowany  a  nie  kontener.  Komisje  wnioskują  o  zmianę  zamienić  tytuł  uchwały  z 
„wyrażenia  zgody”  na  „wyrażenie  woli”  dopisanie  §  2  przed  przyjęciem  należy  wykonać 
ekspertyzę,  ocenę  techniczną  budynku  oraz  kosztorys  przystosowania  obiektu  na  świetlicę. 
Wyrażamy wolę na przejecie ale nie na odpłatne nabycie, bo wartość tej nieruchomości została  
oceniona przez zbywającą na 100 tys. dużo czy mało? może mało? komisja wypracowała takie 
stanowisko

Radna  Kamińska –  ja  tylko  pamiętam  jak  chcieliśmy  przejąć  na  świetlicę  i  stan  na  dzień 
dzisiejszy w środku jest zniszczony woda jest?

Sołtys Dobrucki – jest energii, jest woda 

Radna Kamińska – na tamten czas to było bardzo zniszczone i Państwo coś tam chciało samo 
uruchomić więc poszliśmy tym tropem aby zobaczyć w jakim to jest stanie czy trzeba dużo w to  
inwestować 

Sołtys Dobrucki –tam wszystko jest balach wszystko dobre 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę mi powiedzieć Panie sołtysie nie wiem czy dobrze 
powiem u was miała powstać swego czasu czy salka katechetyczna?

Sołtys Dobrucki –taka salka miał być dofinansowana z prywatnego budżetu i miała powstać na 
terenie kościoła a później się role odwróciły i sponsor się wycofał

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam jedną uwagę, że konsekwentnie jeśli  aby w tytule 
zmienić na wyrażenie woli to i w § 1 też wyraża się wolę § 2 automatycznie staje się 3 i 4. Czy są 
jakieś  pytania?  nie  widzę  przechodzimy  do  głosowania  za  wnioskami  komisji  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –kto  jest  za  podjęciem  uchwały  z  wnioskami  wcześniej 
przyjętymi komisji kto jest za proszę o podniesienie 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 508/2010
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osoby fizycznej nieruchomości w 

postaci budynku po byłym sklepie oraz rozwiązania wieczystego użytkowania w 
miejscowości Brzeźniak
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Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 15 w sprawie wyrażenia 
zgody  na  użyczenie  na  okres  7  lat  os  Skarbu  Państwa  –  Agencji  Nieruchomości  Rolnych 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisje zaopiniowały 
pozytywnie
Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam pytanie czy tutaj nie ma pomyłki w powierzchni w § 
1 0,3325. czy są jakieś wnioski lub uwagi? nie widzę przechodzimy do głosowania kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 509/2010
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat os Skarbu Państwa – Agencji 
Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 16 w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Węgorzyno na lata 
2009 – 2013 z perspektywą do 2032 r.. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro – komisje zaopiniowały 
pozytywnie
Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski? nie widzę kto jest za 
podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 510/2010
w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z 

terenu Gminy Węgorzyno na lata 2009 – 2013 z perspektywą do 2032 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 17 w sprawie zmiany 
uchwały  nr  XXX/319/2009  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  z  dnia  7  kwietnia  2009  roku 
aktualizacji  uchwalonego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń 
kanalizacyjnych na terenie Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro –ten projekt uchwały 
komisje opiniowały jako pierwszy i na ten moment ten projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie

Pani Burmistrz – w pozycji 9 planu realizacji jest wpisane przebudowa sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej przy ulicy Runowskiej i tutaj w pozycji środki własne przedsiębiorstwa to będzie 
kwota 13 813,16 zł to jest kwota które przedsiębiorstwo wpisało, że wykona na Runowskiej 
eksploatacji przywrócenie do stanu pierwotnego nawiertak do przyłączy budynków szt. 20 jako 
udział po stronie przedsiębiorstwa a kwotę 45 tys. wpisujemy po stronie gminy na rok 2010 w tej 
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pozycji jest to związane z zadaniem przebudowa ulicy Runowskiej i tutaj trzy razy spotykaliśmy 
się z PUWiS i z zarządem dróg i ocenialiśmy stan aby wymienić to co grozić może awariami w 
najbliższym żeby nie doprowadzić do zrywania nowego asfaltu.
dyskusja 2:23 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski? nie widzę kto jest za 
podjęciem uchwały druk nr 17 z załącznikiem po poprawkach proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 4
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 6
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 511/2010
w sprawie zmiany uchwały nr XXX/319/2009 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 7 
kwietnia 2009 roku aktualizacji uchwalonego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Węgorzyno
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  18  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu 
konsultowania  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały druk nr 18 proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 6
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 4
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 512/2010
w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  19  w  sprawie  postawienia  w  Węgorzynie 
pamiątkowego obelisku. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo –Gospodarczej p. Mazuro –komisję projekt uchwały 
zaopiniowały negatywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski? proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – na komisji było obecny Pan Bot który nam powiedział, że kamień z górki 
spadnie na duł bo jest za ciężki aby go wciągnąć więc powiem tak może trochę humorystycznie  
ale skończmy z tymi kamieniami jest tyle imprez natomiast tą koncepcję zróbmy jak i z tej strony  
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tak i z tej, bo to jest miejsce naprawdę reprezentatywne przemyślmy może trzeba całą aleję z 50 
kamieniami może jakiś sołtys zasłużony albo jakaś radna z tabliczką może humorystycznie. Nie  
róbmy coś co będzie stało zróbmy coś z koncepcję wspólną bo będzie tyle uroczystości żeby 
upamiętnić

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję czy są jakieś inne wnioski? Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – proszę Państwa i uważam, że to nie jest jakaś okazja byle jaka jubileusz 550 
lecia Węgorzyna jest to ważny Jubileusz on przeminie i poza wspomnieniami jakieś materialne  
dobro jednym. Jednym z takich dowodów będzie kamień z wyrytymi napisami – dlaczego? – jest  
to proszę Państwa już jakaś ważna data i jest od zakończenia wojny odkąd Polacy przybyli jest już 
60 lat i jest to takie momenty w historii Węgorzyno i jest to najlepsze miejsce, bo jest to takie  
wzniesienie jadąc w stronę Drawska i na tym wzniesieniu jak mieszkali tutaj Niemcy był obelisk i 
tam jeszcze widać podmurówkę tego obelisku my nie chcemy tego kamienia tam postawić ze 
względów  technicznych  żeby  tam  ten  kamień  postawić  który  mamy  wybrany  w  żwirowni 
Storkowo musielibyśmy wynajmować dźwig i nie ma sensu stawiać, takich kosztów robić będzie  
tam tablica co tam było i co miało tam upamiętnić a kamień będzie niżej po tą górą tam jest taka 
zatoczka i będzie opis dlaczego tam on stoi. Dbajmy o tą historię bo to jest historia nasza po 45 
roku to jest nasza historia. i my teraz nie chcemy postawić kamienia żeby chociaż radna podała  
powód  -  a  nie  bo  nie  ma  koncepcji-  proszę  postawić  konkretną  propozycję  i  taką  uchwałę 
podejmiemy  ale  odrzucenie  bo  coś  kiedyś  w  przyszłości  zrobimy  to  jest  takie  niepoważne 
zachowanie. My przecież mówimy o ludziach starszych gdzie pozostały im tylko wspomnienia i 
oni się bardzo cieszą, bo już wiedzą, że taki kamień chcemy postawić i oni się cieszą, że taka 
pamiątka będzie. Miejmy trochę szersze pojęcie niż tylko nie tu tylko postawmy tam i nie teraz  
tylko kiedyś. Ja uważam, że to jest niepoważne podejście i proszę o podjęciu tej uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jak 60 lat  minęło to czemu nie w 60 rocznicę  postawić. 
Jeszcze słyszałam, że kierownik wydziału był na komisji i mówił, że ta lokalizacja nie jest trafiona, 
bo tam kamień spadnie a tu jest załącznik i ta mapka stanowi załącznik więc nie wiem albo  
oddalmy ta uchwałę celem doprecyzowania bo coś tutaj nie gra 

Pani Burmistrz – nie ma już czasu bo na sesji historycznej ten kamień ma być odsłonięty, ja nie  
wiem co kierownik mówił na komisji może mówił właściwie a jest tutaj zła interpretacja, każdy 
zna to miejsce i jest ładnie. 550 lecie to jest kilka wieków my chcemy uczcić obecne czasy nie  
będziemy  wracać  do  średniowiecza  i  stawiać  zamków chcemy  postawić  kamień  na  pamiątkę 
przyjazdu polaków na nasze ziemie. Ci ludzie co tutaj przyszli byli pierwszymi osadnikami

Radny Cierpisz – ja uważam, Wysoka Rado i Pani Burmistrz jeśli stawiać pomnik to tym którzy 
wrócili którzy tutaj osiedlili się. Mój ojciec był pierwszym milicjantem mieszkał tak jak gimnazjum 
i moim zdaniem dla pierwszego burmistrza  a był taki Pan z Kąkolewic i taki pomnik ja uważam i 
pierwszy burmistrz i pierwsi osadnicy 

Radny Hlib – szanowni Państwo obelisk obeliskiem są obelika po niemieckie o które były boje. 
jest  to dla  nich jakiś  sentyment bo to jest  tylko obelisk.  Nad czym my się tutaj  rozwodzimy 
pierwsze ile będzie to kosztowało? czy ktoś jest wstanie mi odpowiedzieć? tutaj radny Cierpisz 
może ma dobry pomysł. jesteśmy władni do decydowania w takich sprawach ogłośmy 10 minut 
przerwy siądźmy wymyślmy bo zaraz mamy przerwę wakacyjną a obchody są obchodami co po 
tym zostanie może co niektórym kac i parę guzów po bijatyce zostawmy cos co moim dziadkom 
a co niektórym Państwa rodzicom zakręci się łezka może za rok czy za dwa i przypomną sobie  
historię. Nie kłóćmy się nad czymś nad czym i finansowo nie są duże koszty oddajmy cześć tym 
co być może już część  ich nie  ma i  zakończmy temat  bo temat  wraca  już po raz drugi  tak 
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naprawdę pamiętamy, że ten temat był już poruszany temat wraca jak bumerang a czas ucieka.  
Zaapelowałbym  do  radnych  jeżeli  są  jakieś  niuanse  odnośnie  zapisu  to  tez  nie  dajmy  ciała 
podejmując  uchwałę  abyśmy  się  później  tego  nie  wstydzili.  Zróbmy  przerwę  dogadajmy  i  
zamknijmy raz na zawsze ten temat a niech coś pozostanie po tych obchodach a nie tylko jakiś  
kac

Radny Mazuro – pytanie zasadnicze czy na ten kamień będzie zgoda Rady i po głosowaniu się  
okaże ja do tej uchwały podchodzę w ten sposób, że tak damy radnym niech się tutaj przy stole  
trochę  po  dyskutują.  Taka  uroczystość  jak  550-  lecie  to  dla  poszanowania  tych  pierwszych 
osadników to powinno być wyeksponowane miejsce powinno być miejsce uszanowane z 30 i 40 
lat temu stawiano pomnik żołnierza też związany z powrotem tych osadników którzy przyszli 
tutaj  na zachód. Burzono piekarnie, burzono budynki które nie pasowały do miejsca i z tym 
szacunkiem dla tych osadników z jednej górki na drugą i obawiam się, że nie jest to miejsce  
wyeksponowane  żeby  tam  to  postawić  mamy  ciekawsze  miejsca  do  wyeksponowania  w 
Węgorzynie wzdłuż ulicy Jagiellońskiej i teraz pomnik tam to mało ważny temat bo dla mnie 
postawienie pomnika tam to dla mnie ta uchwała na dzisiaj jest negatywna. Wcześniej jak był 
temat to Pani powiedziała, że porozmawia z mieszkańcami gdzie pewnie był i Pani się spotkała 
ale zaproponowanie pomnika w tym miejscu nie jest dla mnie do przyjęcia. W Drawsku traki 
pomnik stoi w centrum miasta plac jest może mały ale tam jest widoczny postawimy tu a kto tu  
chodzi mieszkańcy z Drawskiej i z samochodu tego się nie widzi

Pani Burmistrz – to proszę podać lokalizację 

Radny Hlib – ja chciałbym postawić wniosek o zarządzenie przerwy z 10 minut i jeżeli ktoś 
czuje klimat to usiąść i zrobić to i zamknąć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz ja mam pytanie konkretnie kiedy ta sesja 

Pani Burmistrz –23 września

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czyli  jeżeli  byśmy podjęli  uchwałę  pod koniec  sierpnia  a 
zawsze tak jest sesja pod koniec sierpnia to zdążymy zrobić 

Pani Burmistrz –ale to jest za mało czasu muszą być napisy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –napis to się zamawia u Ignatowicza na wygrawerowanym, bo 
teraz na szybkiego to my znowu jakieś  babole  zrobimy i  nie  będzie  to przedyskutowane ani 
polonistycznie składu czy tam logicznej całości w tym zdaniu i będziemy się później wstydzić to 
powinno  być  rozrysowane  jak  ta  tabliczka  ma  wyglądać  tu  powinien  być  Herb  Węgorzyna 
wpleciony 

Pani Burmistrz –ale my wiemy takie rzeczy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale załącznik jest załącznikiem proponowany tekst tablicy 
później nie jest nic napisane. Proszę radny Hlib

Radny Hlib – pierwsze primo postawiłem wniosek formalny o przerwę a drugie to technicznie 
nie jest to wykonalne w tak krótkim okresie bo to nie jest wydrukowanie kartki papieru z drukarki 
nie przedłużajmy tego i zróbmy przerwę wniosek formalny o przerwę
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –wniosek został postawiony dopuściłam swój głos przeciwny 
i teraz możemy głosować wniosek formalny. Kto jest za wnioskiem radnego Hliba o zarządzenie 
przerwy celem wypracowania treści uchwały. kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało:
Za – 5
Przeciw – 1
Wstrzymało się – 4
Wniosek został przyjęty

- 10 minut przerwy -
Radny Kaliciński opuścił salę obrad
Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Hlib

Radny Hlib – dobra w treści wyraża zgodę  na postawienie w Węgorzynie obelisku z tablicą 
pamiątkową  o  treści  „PIONIEROM  ZMIEMI  WĘGORZYŃSKIEJ  Mieszkańcy  i  Władze 
Gminy Węgorzyno, Węgorzyno, wrzesień 2010 roku” na placu przy ulicy 3- go Maja. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jeszcze jakieś wnioski? jak to mam traktować wniosek 
jako radnego Mazuro czy Radnego Hliba

Radny Mazuro – składam wniosek o zapis w §  1wyraża zgodę na postawienie w Węgorzynie 
obelisku  z  tablicą  pamiątkową  o  treści  „PIONIEROM  ZMIEMI  WĘGORZYŃSKIEJ 
Mieszkańcy i Władze Gminy Węgorzyno, Węgorzyno, wrzesień 2010 roku” na placu przy ulicy 3- 
go Maja. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za wnioskiem Radnego Mazuro proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 9 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca Rady Miejskiej –teraz przegłosujemy całą uchwałę z przyjętym wnioskiem 
radnego. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 9 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 512/2010
w sprawie postawienia w Węgorzynie pamiątkowego obelisku  

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały druk 20 w sprawie zmiany Planu 
Odnowy Miejscowości sołectwa Węgorzynko. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro –  Komisje  przyjęły 
autopoprawką  Pani  Burmistrz  polegających  na  wpisanie  w  tabelki:  szacunkowy  koszt  – 
446.000,00 źródła finansowania  - 302.019 PROW- 143.981- Gmina oraz w § 1 ust.  2 słowo 
„plan”  zastąpić  słowem  „plac”  Komisje  po  poprawkach  projekt  uchwały  zaopiniowały 
pozytywnie
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski lub uwagi? nie ma. Kto jest za 
podjęciem uchwały druk nr 20 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 9 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 513/2010
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Węgorzynko

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk 21 w sprawie  zmiany Planu Odnowy Miejscowości 
sołectwa Wiewiecko (Ginawa). Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –Gospodarczej  p.  Mazuro – Komisje  wnioskują  o 
zmianę: szacunkowy koszt – 660.000,00 źródła finansowania  - 483.190,84 PROW- 176.809,16 – 
Gmina Komisje po poprawce projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. A powiem skąd to się 
wzięło już o tym budynku mówiłem mamy 1.100.000 zapisane i tak śmiesznie brzmi ja w swoim 
sołectwie  zmniejszam inwestycję  mimo,  że  Pani  Burmistrz  propozycja  zrobimy tą  świetlicę  i  
przedszkole za 1.100.000 nie w komforcie się czuję sobie załatwił świetlicę za milion a jemu 
kontener za 12 tys. albo świetlicę w Połchowie sołtys użytkuje z hydroforni. Ta wartość inwestycji  
jest rażąco nieuczciwa w stosunku do tych sołectw pozostałych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 21 proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 9 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr 513/2010
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości sołectwa Wiewiecko (Ginawa)

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –pakiet  uchwał  został  już  wyczerpany  przechodzimy  do 
odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na  poprzednich 
sesjach, proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz –  więc  straty  po wichurze  więc  mamy pismo od Wojewody mamy wskazać 
osoby które będą się kwalifikowały do odszkodowania 6 tys. za te wichury i powodzie i tutaj 
zrobiliśmy druk zgłoszeń dla sołtysów mamy kilka zgłoszeń Baszkowice też powołały komisję do 
szacowania i  Wojewoda też powołał  swoją i  praktycznie  podamy osoby które poniosły straty 
rolnikowi  z  Sielska  poszła  obora  czy  stodoła  także  na  pewno  ten  meldunek  podamy  w 
najbliższych dniach. Sprawdzanie drzew nie mieliśmy żadnych sygnałów od zarządcy cmentarze 
są w zarządzie Pana Makarskiego i jak widzi niebezpieczne drzewo to zgłasza także nie mieliśmy 
żadnych sygnałów. Wykaszanie na łukach szczególnie to jest droga gminna którą Pan Makarski 
wykasza więc po tych uwagach zlecę Kasi niech on poprawi. Kruszywo jest ustalone, że będzie z  
Runowskiej a jak z Kościuszki z Łobza to nam Biernacki nie da z Łobza musimy czekać na swoją  
Runowską będą ścinać to będziemy mieli. Zniszczone znaki to mamy pismo z zarządu dróg, że 
zniszczone  znaki  usuwają  na  bieżąco  i  faktycznie  widać,  że  będą  założone  niektóre  będą 
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wymieniać ale widać, że nasza młodzież te znaki marze więc można powiedzieć, że to jest praca w 
nieskończoność. Podsumowanie roku szkolnego to nie wiem o co chodzi 

Radna Kamińska - Komisja Społeczno – Oświatowa prosiła o pewne dane dotyczące oświaty w 
naszej gminie i do dnia dzisiejszego tego nie dostarczono

Pani Burmistrz – ale proszę Państwa raz w roku robimy raport o stanie oświaty 

Radna Kamińska – nie, nie akurat Pan wie o co chodzi

Radny Hlib – akurat Pani Jadzia ma rację w tamtym roku były cofnięte do poprawki bo dane 
były źle skopiowane i minął cały rok szkolny i temat w ogóle  

Pani  Burmistrz –  ja  nie  kojarzę  ale  co  roku  dostaną  Państwo raport  oświatowy  i  tam jest 
wszystko. Umorzenia, ulgi informacja dlaczego nie ma tak umawiałam się z Panią Skarbnik, że ta 
informacja wróci 

Pani Skarbnik – ale nie musi być bo obowiązkiem Pani Burmistrz jest ogłoszenie na BIP do 31 
maja i jest ogłoszone na BIP 

Pani  Burmistrz –  wąskotorówka  z  Gminą  Dobra  mamy  wniosek  PKP  o  przejęcie 
nieruchomości po których szły tory wąskotorówki bo torów nie ma tory zostały rozebrane i Pani  
Burmistrz z Dobrej  już podjęła taką uchwałę ja złoże też taką uchwałę bo powstaje pomysł 
przywrócenia wąskotorówki i jeśli się uda na to pozyskać fundusze to będzie dobrze. Stacja PKP 
lampy proszę Państwa ja odbyłam taką wizję z Eneą i jest wyliczone lampa w Kąkolewicach w 
Mieszewie mamy chyba trzy takie miejsca skazane i to jest około 15 tys. i ja na dzień dzisiejszy 
takich pieniędzy nie mam w budżecie nie mam nawet z czego przesunąć bo na razie realizujemy 
inwestycje może później proszę się z tym przypominać. Urząd Pracy tu generalnie mamy złożone 
wnioski na roboty publiczne ale wstrzymane są fundusze w Urzędzie Pracy Ministerstwo Pracy i  
Polityki  Społecznej  obcięło  fundusze  dla  Urzędów  Pracy  pieniądze  poszły  na  południe  na 
powiaty zniszczone powodzią mamy czekać jak dostanie dyrektor pieniądze to będzie cykał po 
jednym człowieku  dla  każdej  gminy  jest  w  tym roku  ciężko.  Następnie  Skwerek  działalność 
przedstawię we wrześniu. pan Krzemień sprawa eksmisji oczywiście podpisaliśmy porozumienie 
miał chyba dwa terminy nie wywiązał się nie wpłacił do końca maja miał termin potem ponownie 
prosił o termin i już nie wyraziłam zgody nie zapłacił wniosek jest w sądzie pozew jest o eksmisję  
złożony i  nie  można tak po prostu bagatelizować sprawy gdzie  zadłużenie rośnie  co miesiąc 
prawie o 800 zł, bo on ma trzy pokojowe mieszkanie a on ciągle opowiada bajeczki, że zapłaci. 
Przystanek pleksa w Mieszewie  nie zlecałam Panu Makarskiemu napraw przystanku bo brakuje 
pieniędzy na remonty bo przystanki robiliśmy dwa lata temu i one zostały wszystkie porządnie 
zrobione a w Mieszewie jak ktoś skopał tą blachę  i tak na razie musi być bo jak założymy pleksę 
to co mówił radny to tez ktoś kopnie w to po piwku i znowu będzie przystanek zniszczony. Plaża 
w Mieszewie koszenie tak sołectwo we własnym zakresie piasek nawieźliśmy  to piasek też trzeba  
sobie rozgarnąć we własnym zakresie a pojemniki ustawimy i zlecimy Panu Makarskiemu wywóz 
pojemników  ponieważ  na  wszystkich  plażach  Węgorzyno,  Cieszyno,  Przytoń  teraz  dojdzie 
Mieszewo mamy z nim umowę na pojemniki a pozostałe prace we własnym zakresie. Pan sołtys  
Wyciszkiewicz droga gminna  to ta  z  tymi  nowymi lampami  wszystkie  drogi  gminne ma Pan 
Makarski i też może w pewnej kolejności będzie kosić. Kraśnik Pani sołtys tez wnioskowała o  
wycinkę topól na nowym placu zabaw to już jest  nasza działka więc my złożymy wniosek o  
wycinkę  i  jesienią  będziemy  wycinać.  Zauważyliście  Państwo,  że  jak  w miesicie  wycinamy te 
topole teraz jak byłam na otwarciu to wszędzie ludzie się dopominają aby wycinać są wielkie i  
osiągnęły już wiek swój rębności i po prostu powinniśmy jakieś większe pieniądze przeznaczyć i 
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wyciąć. Baza las to jest temat trudny sprawa w sądzie i mandaty i ta Pani jest właścicielką w Łodzi  
w ogóle nie reaguje na pisma i tutaj wystąpiliśmy do starostwa o wygaszenie zarządu wieczystego i  
chcemy to przejąć  na  mienie  gminy.  Radny  Kaliciński  usunięcie  drzew ulica  Kolejowa  droga 
gminna  musimy  wrócić  do  sprawy jest  wydana  decyzja  i  była  wstrzymana.  Trzebawie  wielki 
kamień droga powiatowa wielki kamień przekażemy. Zwalniacz w Podlipcach ale nie wiem po co?

Radny Cierpisz – ja się wjeżdża nie ma sołtysa bo by wyjaśnił tam jest zgłoszone, że ma a Urząd 
jakby odmawiała zakupu tego 

Pani Burmistrz – droga gminna ruch taki co kot napłakał 

Radna Kamińska – nie, nie w Podlipcach nie jest co kot napłakał 

Radny Cierpisz – tam jest ruch i dzieci przelatują 

Zastępca Burmistrza – tam są dwa zakręty pod kątem 90 stopni

Radna Kamińska – tam są niebezpieczne miejsca 

Radny Cierpisz – tak, tak

Pani Burmistrz –  to może od Ciebie weźmiemy ten zwalniacz?

Radny Cierpisz – nie wiem, czy Starostwo wyrazi na to zgodę 

Pani  Burmistrz –   przyjęte,  zobaczymy  radny  Kołodyński  plac  na  osiedlu,  że  nie  było 
wykoszone ja ostatnio byłam na osiedlu cały atut jest tak zrośnięty zarządca powinien dać parę  
groszy żeby wykosił  to nie  jest  teren gminy ale  to jeszcze  sprawdzimy.  Na Boże Ciało było 
wszystko pięknie zrobione obkoszone jak przeszliśmy przez osiedle. Pytanie drugie było Pana 
radnego czy one były w pakiecie czy jak były zamontowane urządzenia były tak dobierane żeby  
na takim placu zabaw dzieci mogły się bawić w różnym wieku i faktycznie tak jak Pan powiedział 
dla  tych maluchów dla starszych huśtawka dla  jeszcze starszych załóżmy jakieś  drabinki czyli 
chodzi o to aby każda grupa wiekowa miała coś dla siebie nie było nas stać na tyle ja wiem 
rodzice piszą, że nie ma takiej huśtawki z oparciem takiego koszyczka te huśtawki są dla kilku  
latków które już potrafią sobie balansować są po cztery elementy później możemy dokupić w 
przyszłych latach. Śmietniki na plażach są już wszystkie dowiezione albo będą, wrócę do tego 
wykoszenia w Cieszynie plaża jest obkoszone ale jeżeli przyjedzie sobie turysta i chce się tam 
rozbić na górce dalej od plaży to tam nie jest wykoszone musielibyśmy tam z dwa hektary okosić 
żeby  wszyscy  byli  zadowoleni,  że  jak  sobie  przyjadą  kempingem,  tam nikt  nie  płaci  jeszcze 
ostatnio tak wyszło, że Pan Żurek wynajmuje to stoisko gastronomiczne wydzierżawia łódki a my 
stawiamy pojemnik i za niego płacimy to chyba wychodzimy z założenia, że przyjeżdżają tam 
turyści lubią to Cieszyno jest za darmo jest jakiś walor tu dobrze płacimy za ten śmietnik ale  
często jest tak,  że ludzie wybierają sobie miejsce dogodne dalej od wody i  potem żądają aby  
gmina im wykosiła to jest za darmo 

Radny Kołodyński – ale mi nie chodziło o to aby tam dalej nie wiem czy Pani wie jak się tam 
wjeżdża do plaży z górki po prawo tam się namioty rozbijają, po lewo samochody ja rozumiem, 
że to będzie za darmo ale my sprzedajemy ten produkt może ten pan który tam handluje dać mu 
zarobić, niech pobierze opłaty za namiot 

Strona 29 z 31



Pani Burmistrz –  nie, bo my nie mamy oficjalnie ja już proponowałam dla stowarzyszenia żeby 
oni  tam  wydzierżawili  podpisalibyśmy  z  nimi  umowę  oni  by  kosili  brali  by  jakieś  opłaty 
wydałabym zarządzenie, że mamy plażę. Pan radny Szymko to już mówiłam Pan Makarski miał 
dzisiaj objazd i miał zliczyć i będzie robiła. Pani radna Kuźmińska te urządzenia zdemontowane 
tak będziemy przenosić tu już Dłusko czeka, Wiewiecko dzisiaj jeszcze byłam w Gardnie to do 
Gardna  z  sołtysem  uzgodniłam top  przeniesiemy  tam gdzie  nie  ma.  Zmieszenie  do  30  tak 
dzwoniłam do Pani Rejman zarządcy drogi 151  ma być taka duża tablica żółta dzieci z lizakiem 
takim dużym jak biegną także będzie to ustawione. Wykaszanie to zawsze tak było jeszcze nie 
było tak, że ktoś wykasza i zbiera przeleci samochód i będzie posprzątane. Droga do Dłuska 
naprawa to też zostanie zrobione. RIO jest zrobiona cała tabela przetargów  i RIO powiedziało, 
że sobie sama wybierze bo chyba wybierają sobie. Sielsko mleczarnia na piśmie tak, 

Radny Kołodyński – czy jest kontakt z właścicielem pomysłu czy projektu który miał być za 
cmentarzem w sprawie tego kompleksu rekreacyjnego, czy będzie realizowany czy on się odzywa? 

Pani Burmistrz – dwa miesiące temu projektant który robi na zlecenie firmy Vogel studium takie 
architektoniczne przysłał materiały do konsultacji i Agnieszka Dąbrowska rozesłał do wszystkich 
do uzgodnień i  teraz nie wiem na jakim etapie jest  bo Agnieszka nam się rozchorowała. On  
zakładał,  że  jak  pójdą  te  uzgodnienia  wrócą  uzgodnienia  dla  jednostek  to  wyłoży  dla 
mieszkańców to całe studium urbanistyczne okres konsultacji tam jest chyba 14 dni i miała się 
zebrać komisja urbanistyczna i miała przedstawić dla Rady Miejskiej. w koncepcji mieli kanały do 
żaglówek  to  już  wypadło  dlatego  Zarząd  Melioracji  i  Gospodarki  Wodnej  w  Szczecinie  nie  
uzgodnił pozytywnie ponieważ uznał, że może to wpłynąć na stosunki wodne i jest kompleks 
domków rekreacyjnych motel na wjeździe ze stacją benzynową

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, sołtys Mielna poprosił mnie o wyjaśnienie o co 
chodziło w Mielnie z tym transparentem to chcę wyjaśnić, że 5 czerwca w Mielnie odbył się  
festiwal piosenki Jan Paweł II – pamiętamy, organizowany przez środowiskowe ognisko TPD i  
Klub Radych był sponsorem poczęstunku grill, a, że większość radnych nie mogło być obecnych 
a byłam między innymi ja dlatego wywiesiliśmy baner żeby nie mnie spłynęły wszystkie zasługi o  
tak i wtedy mieszkańcy mogli wiedzieć kto w tym pomagał 

Radny Szymko – ja dodam może zgodnie ze statutem może w Radzie działać klub warunek 5 
radnych  Gmina  dla  Mieszkańców  i  taki  klub  działa  ja  jestem  przewodniczącym  i  Ci  radni 
organizują różne imprezy sportowe w sołectwach przeważanie dla młodzieży i wszystkie rzeczy 
jakie kupują to z własnych pieniążków 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –tutaj  radni  za  sponsorowali  poczęstunek  czyli  przywieźli 
kiełbaski, napije wszystkie akcesoria grillowe ja mówię o tym bo w środku w świetlicy był również 
poczęstunek ale to już nie sponsorowany przez radnych. Myślę, że piaty punkt został Wyczerpany 
przechodzimy do punktu 6 informacje przewodniczącej między sesjami 5 czerwca uczestniczyłam 
w Runowie Pomorskim wtedy była zabawa charytatywna a później jako przewodnicząca byłam 12 
okręgowych zawodach wędkarskich, koniec czerwca 24 odbywały się zakończenia roku szkolnego 
i też w nich uczestniczyłam nawet wręczałam listy gratulacyjne i drobne upominki oczywiście z 
prywatnych  funduszy  dla  najlepszych  uczniów.  Oprócz  tego  jak  zwykle  pełniłam  dyżur 
Przewodniczącej  Rady  i  również  zwołałam  sesję  i  podpisywałam  uchwały  czyli  rutynowe 
czynności przewodniczącego. Kolejny punkt wolne wnioski i komunikaty czy Państwo radni mają 
jakieś? radny Hlib proszę

Radny Hlib –chciałbym zaprosić na imprezę która odbędzie się 3 lipca w Mieszewie impreza 
powiatowa otwarcie lata początek imprezy o godzinie 12 i serdecznie zapraszam
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 Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Cierpisz 

Radny Cierpisz – ja w sprawie Cieszyna i tej rozbiórki sołtys mi przekazał, że nic się nie dzieje a  
zagraża i jest takie poszarpane i prosiłbym. Druga sprawa we wnioskach chciałem to zgłosić, bo 
niektórzy sołtysi narzekają jak Wiewiecko czy Podlipce kilka mamy co są rozciągnięte te sołectwa  
może tym sołtysom jakąś nie dietę albo jakiś limit kilometrów, kiedyś mieliśmy delegację i od 
czasu do czasu i tak jak w Podlipcach żeby zawieść pracownika do Dłuska i później trzeba go 
przywieść to trochę tak ta dieta to nie za bardzo ja tylko proszę o przeanalizowanie.

Przewodnicząca Rady  Miejskiej –czy  ktoś  z  Państwa  radnych w temacie  wolne  wnioski  i 
komunikaty? Nie widzę.. Zamykam XLIII sesję Rady Miejskiej, dziękuję

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 31 ponumerowanych stron oraz 21 załączników. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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